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Voorwoord 

 

Voor u ligt het jaarverslag 2022 van de Commissie Loosduinen (CL). 

Het jaarverslag geeft een beeld van de activiteiten, die in 2022 hebben plaatsgevonden.  

 

Het jaar 2022 was een bewogen jaar. Bewogen in de zin van een crisis corona, welke enigs-

zins leek overwonnen, maar helaas, de volgende crisis kondigde zich alweer aan. Een oorlog, 

die we niet verwacht hadden, met zoveel gevolgen dat eigenlijk iedereen ermee te maken 

kreeg. Niet alleen de strijdende partijen en hun families, maar met name het land dat binnen-

gevallen werd en in grote mate verwoest wordt. Daarnaast kwam er een nieuwe vluchtelin-

genstroom op gang, die Europa enigszins overviel, maar die wel goed is opgevangen. Dat 

gold voor Nederland en zelfs in Loosduinen hebben we heel snel diverse opvanglocaties kun-

nen inrichten. Een helpende hand toesteken kan geen kwaad en misschien moet dat het thema 

zijn voor 2023. 

 

Een energiecrisis ontstond als gevolg van deze oorlog, met zo’n omvang die zijn weerga niet 

kent. Velen van ons zijn of worden hierdoor getroffen. Een overheid die een helpende hand 

toestak, maar niet alles kon doen en lokale overheden die steeds meer geconfronteerd werden 

met de uitlopers van deze crisissen. Het geeft wel aan dat we alert moeten zijn, opdat iedere 

bewoner nog steeds aan boord kan blijven. 

 

In 2022 werden er gemeenteraadsverkiezingen gehouden. De opkomst was, ondanks extra 

aandacht vanuit het Stadsdeelkantoor Loosduinen en de CL, bedroevend. 

De uitslag gaf aan dat bijna de helft van de leden van de gemeenteraad nieuw is. We moesten 

weer van vooraf aan onszelf als wijkberaden en als Commissie Loosduinen bekend maken.  

De vorming van een College van B & W startte en qua tijd haalden de 

Haagse partijen de nationale pers. Het coalitieakkoord dat werd gepresen-

teerd, is niet bepaald positief voor de komende 4 jaar. Met name de finan-

ciële paragraaf ziet er ’zwart’ uit. 

Er is minder te besteden, maar er komen wel lastenverzwaringen door eerdergenoemde crisis-

sen; het wordt aanpoten voor de bewoners. 

Uiteindelijk dus weer een College van B & W van dezelfde partijen, met dien verstande dat 

we één nieuwe wethouder hebben en de andere wethouders zijn van portefeuilles gewisseld. 

Weer een leermoment voor ons om de juiste wethouder te benaderen voor de juiste onderwer-

pen, maar in principe hebben we hier 4 jaar de tijd voor. 

De stadsdeelwethouder Loosduinen is wel dezelfde gebleven, dhr. H. Bredemeijer. 
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Ook voor de Commissie Loosduinen werden er ‘verkiezingen’ gehouden. Vanuit de wijkbe-

raden werden een aantal nieuwe leden afgevaardigd en de voorzitters van de CL en de pro-

jectgroepen werden herkozen. We zijn bij decreet (vastgelegd in een convenant) aangesteld en 

de benoemingsbrieven komen er vast en zeker aan. 

 

“Raad in de stad”, een actie vanuit de gemeenteraad om de stadsdelen te leren kennen, en om 

in gesprek te gaan met de bewoners om te horen wat er leeft in het stadsdeel. Deze actie helpt 

zeker en hun bezoek aan Loosduinen op 21 november was erg succesvol. 

Een goede manier om met elkaar kennis te maken. Gemeenteraadsleden gingen in discussie 

met de bewoners van Loosduinen en een aantal onderwerpen passeerden de revue.   

 

De CL kreeg ook te maken met het vertrek van stadsdeeldirecteur El 

Boumeshouli, die na 3 jaar vertrok naar een nog mooiere positie. Dat 

betekende een nieuwe sollicitatie.  

v.l.n.r.: Wethouder Bredemeijer, Stadsdeeldirecteur El Boumeshouli, 

Voorzitter CL Wijsman 

De CL had gevraagd om voor de eerste keer hierin te mogen participeren. Dit is gehonoreerd 

door de gemeente. Uiteindelijk is een nieuwe stadsdeeldirecteur benoemd, Corinne den Heijer  

en zij zal aantreden januari 2023. Een mooi stadsdeel waar veel te doen is en de participatie 

van bewoners en wijkberaden hoog is. Dan nog iets aparts: een Commissie Loosduinen, een 

fenomeen waar menig stadsdeel jaloers op is. We hebben in ieder geval van de nieuwe stads-

deeldirecteur gehoord, dat ze alleen wilde solliciteren, omdat het hier het stadsdeel Loosdui-

nen betrof en ze kent Loosduinen goed! 

  

“Een helpende hand….” Het motto voor 2023 en daarnaast een jaar waar we heel lang naar 

hebben uitgekeken; zeker wel 100 jaar, omdat het nu 100 jaar geleden is dat Loosduinen haar 

zelfstandigheid opgaf en als een soort broertje werd van de Haagse familie. 

Daarnaast, omdat dit in een convenant werd vastgelegd, bestaat de Commissie 

Loosduinen, die een tijdje Commissie Groot Loosduinen heette, 100 jaar en 

dat willen we vieren en daar hebben we een helpende hand bij nodig, Niet 

alleen fysiek, maar ook zeker financieel en creatief om iedereen iets te kun-

nen bieden.  

We willen iets neerzetten voor iedereen, jong en oud, en natuurlijk zullen we ons ook blijven 

inzetten voor de bewoners van Loosduinen samen met de wijkberaden en in goede samen-

werking met het stadsdeelkantoor. Helaas zit dit nog steeds 3 hoog achter (boven de biblio-

theek) en is het kantoor moeilijk te vinden, maar misschien is 100 jaar genoeg om een nieuwe 

huisvesting te zoeken voor het stadsdeelkantoor en de Commissie Loosduinen. 

 

Ondanks alle crisissen hoop ik dat het mooie jaren mogen worden, waarin we veel voor elkaar 

kunnen betekenen, maar laten we het voorlopig maar per jaar nemen. 
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De Commissie Loosduinen hoopt met haar inzet wederom een bijdrage te hebben geleverd 

aan de (verdere) ontwikkeling van het stadsdeel Loosduinen en in het bijzonder aan haar wij-

ken en hoopt inderdaad in 2023 nog meer mensen tot ‘bewegen’ te kunnen verleiden. De on-

derlinge verstandhouding met de wijkberaden is goed en dit geldt tevens voor de andere part-

ners waarmee de Cl samenwerkt. 

 

Tot slot wil ik wederom mijn waardering uitspreken voor de inspanningen van alle leden van 

de Commissie Loosduinen en de leden van haar projectgroepen ROV en WB. Tevens wil ik 

het secretariaat langs deze weg hartelijk dankzeggen voor haar deskundige inzet tijdens het 

verslagjaar.  

Het dagelijkse bestuur: 

Het dagelijkse bestuur heeft wederom dit jaar gasten uitgenodigd, ondanks het virus dat voor 

de nodige overlast zorgde. Door het opmaken van een gastenlijst kunnen de afzonderlijke 

wijken ook bepalen of ze willen aansluiten bij deze gesprekken. Het is nog steeds de bedoe-

ling, dat we naast de nieuwe raadsleden, die kennis maken met de Commissie Loosduinen, 

zoveel mogelijk mensen uitnodigen vanuit de diverse maatschappelijke disciplines om ons bij 

te praten over eventueel op stapel staande veranderingen c.q. probleemsituaties/uitdagingen.  

Dit uitnodigen van gasten wordt voortgezet in 2023. 

 

 

 

 

 

 

Uw voorzitter Pjer Wijsman 

 



Overleggen van DB met externen 2022 

Datum Gesprekspartners Onderwerp 

01 feb Dhr. K. Maquelin  
Gesprek over Lsd Hoofdplein; 

bespreken intentieverklaring. 

15 feb 
Mw. Francien de Hoop, Regiomanager 

Mw. Kati Dijk 

Voorstellen nieuwe omgevingsmanager 

Nieuw Waldeck mevr. Van Dijk 

15 feb Mw. Yvonne van Kessel 
Introductie omgevingsmanager 

Houtwijk 

01 mrt Mw. Nancy Krul en Mw. Trudy Fahne  
Introductie Stichting Verzilveren  

Bespreken initiatief tegelroute. 

01 mrt 
Mw. Linda Heppener, 

bewonersconsulente Steadion 

Stand van zaken ontwikkeling 

woningbouw 2022 en ideeën voor 100 

jaar CL. 
15 mrt Dhr. Boy Boelhouwer,  

Orde van de Peenbuiker en de 

Westerbaenspeld bespreken. 

15 mrt 
Mw. Liette Boersma en dhr. Raymond 

Versteegh, Sportief Besteedt 

Bespreken ideeën voor Loosduinse 

bewoners c.q. betekenis voor 100 jaar 

CL 
09 mei 

Dhr. Boy Boelhouwer 

Mw. H. Besseling – dhr. P. Bogaards 

Mevr. M. El Adlouni 

Pr-materiaal 

Speld-idee en 100 jaar CL 

07 juni Dhr. Boy Boelhouwer 
Bespreken ontwikkeling speld en 

banners/ pr materiaal voor de CL. 

05 juli 
Dhr. Boy Boelhouwer 

Mw. Willemijn Verkade (goudsmid) 
Bespreken van de speld; oorkonde etc. 

05 juli 
Mw. Francien de Hoop, 

Gebiedsregisseur 

Bespreken voorgenomen bouwprojecten 

en stavaza bestaande projecten. 

21 juli 
Dhr. Boy Boelhouwer 

Mw. Willemijn Verkade (goudsmid) 

Bespreken van de speld; oorkonde en 

welke vorm alles krijgt; aantallen. 

06 sep. 
Dhr. Boelhouwer (drukker), 

mw. Verkade (goudsmid) 

Presentatie proefdruk drieluikfolder 

100 jaar CL, oorkonde en reversspeld 

06 sep. 
Dhr. van Baarsel (procesbegeleider 

bewonersorganisatie Vroondaal) 

Vroondaal inventarisatie en rubricering 

zorgpunten van bewoners 

20 sep.  
Mw. de Hoop (DSO), mw. van der 

Werff (Blauwhoed via MS Teams)  
Bestemmingsplannen/vergunningen 

04 okt.  
Dhr. van der Spiegel (Hengelsport 

Vereniging Groene Hart in Madestein) 
Presentatie over de vereniging 

01 nov. 
Mw. Baneke (Dietz), mw. de Bruin 

(Urban Intrest),  

Woningbouwontwikkeling Colijnplein 

12-20 Den Haag 

01 nov. Mw. M. Woudstra (griffie) Raad in de Stad op 21 nov. 

15 nov. Dhr. Boelhouwer (drukker) 
Bespreking resultaat/aanpassingen 

drieluikfolder 100 jaar CL 

13 dec. 
Mw. I. Hoekstra (St. Caribbean 

Angels) 
Kennismaking 

13 dec.  
Mw. M. van Doorn, dhr. P. Mekers 

(gemeenteraad Den Haag D’66) 
Kennismaking 
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Commissie Loosduinen 

Vergadering 1 februari 2022 

Mededelingen: 

Hommerson gokhal:  

Er zal een brief namens de CL worden gestuurd naar de gemeenteraad en het college over de 

eventuele komst van deze gokhal en het te laat verstrekken van inlichten betreffende dit idee. 

Er zijn 2 vergunningen afgegeven. Eén is geëffectueerd bij het ADO-stadion en er is nu een 

mogelijkheid geopperd om de 2e vergunning uit te geven voor de locatie op het Savornin Loh-

manplein in het Chinese restaurant. Er zijn grote bezwaren geuit door omwonenden, diverse 

wijkberaden en de huurdersvereniging van de flat Bella Vista.  

Bezwaarredenen zijn.: er zijn een aantal scholen in de nabije omgeving, Parnassia met kwets-

bare cliënten, de Notenbuurt en Nieuw Waldeck met toch al wat kwetsbare bewoners (kantel-

wijken). Het gebied staat ook niet aangemerkt als Leisure gebied, waardoor deze gokhal niet 

lijkt thuis te horen in een omgeving als deze. De komst van de gokhal was bij het DB van de 

CL nog niet bekend ten tijde van het politiek café van 25 januari j.l. 

Ontwikkeling Loosduinse Hoofdplein:  

Vanuit de gemeente hebben we het verzoek gekregen om een intentieverklaring te ondertekenen 

inzake opknapplannen van het Loosduins Hoofdplein en de winkelstraat. De Kom Loosduinen 

is aanwezig geweest bij het DB. De bezwaren vanuit het DB en Kom Loosduinen zijn: 

- dat het gaat om een intentieverklaring en geen convenant. Dat is een minder vrijblijvende 

overeenkomst. 

- dat er vage plannen zijn vastgesteld voor de langere termijn. 

- dat niet alle eigenaren van de panden rondom het plein betrokken zijn bij de plannen. 

- wat gebeurt er met de markt? (heeft een eigen ondernemersvereniging, die hier inspraak lijkt 

te hebben als er iets gebeurt) 

- wat gaat er met de kiosken gebeuren op het plein en het parkeren? 

De voorzitter zal een terugkoppeling per mail aan de gemeente geven met de bezwaren. 

De Kom Loosduinen wordt de woordvoerder en indien nodig wordt de CL hierbij betrokken. 

Omgevingswet:  

De nieuwe wet zorgt voor een samenhangende aanpak van de leefomgeving, ruimte voor lokaal 

maatwerk en betere en snellere besluitvorming. Daarnaast wordt participatie bevorderd. Bij-

voorbeeld door burgers en ondernemers zo goed mogelijk te betrekken bij de ontwikkeling van 

de leefomgeving. Invoering laat op zich wachten. 

WarmtelinQ/Transitie: 

Een ambtenaar met kennis van zaken uitnodigen om uitleg te geven waar Loosduinen staat. 

Vervolg op Politiek Café: 

Na de verkiezingen, partijen uitnodigen om te horen wat de plannen zijn voor Loosduinen. 

Haags verhaal:  

Voor CL leden, die dit boek nog niet hebben ontvangen, dit is af te halen op stadsdeelkantoor. 
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Voorontwerp Landschapspark: 

Dit heeft betrekking op Madestein, Vroondaal en Solleveld. Namens de CL vertegenwoordigen 

dhr. Janssen, dhr. de Valk en dhr. Bakker de CL in de ontwikkeling van de plannen. 

Dhr. Bommelé wordt hiervoor ook uitgenodigd.  

 

Aftreden van de leden CL. 

De voorzitter van de CL wordt gekozen/herkozen door de leden van de CL. Dhr. Wijsman geeft 

aan graag nog een termijn zitting te willen nemen als voorzitter van de CL.  

Het bestuur van de CL/ ROV/ WB/ loopt gelijk aan verkiezingen gemeenteraad. Iedere 4 jaar 

zullen alle leden aftreden en (opnieuw) aantreden. De wijkberaden bepalen wie er zitting zal 

nemen in ROV en/ of WB.  

Mevr. van den Hoek, voorzitter WB, en dhr. van Elst, voorzitter ROV, hebben beiden te kennen 

gegeven opnieuw verkiesbaar te zijn. 

De CL is nog steeds opzoek naar een penningmeester, die tevens zitting heeft in de vergaderin-

gen van het DB. 

 

Voorstellen Mevr. I. Grootscholten, nieuwe teamchef Politie Loosduinen 

Mevr. Grootscholten is geboren in het Westland en na 25 jaar in Brabant te hebben gewoond 

en gewerkt bij de politie, waarvan 15 jaar bij de veiligheidsregio, is ze nu teruggekeerd in Den 

Haag. Sinds 1 december 2021 is ze werkzaam als teamchef van het basisteam politie in Loos-

duinen, waar ze met ontzettend veel plezier is gestart. Ze wil dichtbij het blauw op straat komen 

te staan en in deze functie kan dat weer. Loosduinen is niet geheel onbekend, maar af en toe is 

het nog wel even zoeken naar de juiste straten. 

Ze wordt door de voorzitter welkom geheten en hij wenst haar veel succes. 

 

Opmerkingen Wijkorganisaties 

Notenbuurt: 

- Men heeft een rondgang gemaakt op 7 december j.l. door de Notenbuurt. Er zit voortgang in 

de ontwikkeling van het gebied en voor de openbare ruimte wordt nu ook door de wethouder 

een visie opgesteld. Er zijn een aantal pijnpunten in de Notenbuurt zoals: 

- Ontwikkeling Gammaterrein en de parkeerontwikkeling. De gemeente heeft niet veel grip op 

de ontwikkelingen van een particuliere ontwikkelaar, maar kan daar waar mogelijk de ont-

wikkeling van de openbare ruimte daarop aanpassen. 

- Grootschalige renovatie: op dit moment vindt er een grootschalige renovatie plaats van wo-

ningen aan het Notenplein en Walnootstraat. Eind 2022 kan er weer een rondgang worden 

georganiseerd.  

- Het is duidelijk waar de wijken in Loosduinen staan qua ontwikkeling en onderhoud van de 

openbare ruimte en dit zal op de politieke agenda moeten worden geplaatst. Er is veel meer 

geld nodig om te kunnen blijven opknappen en achterstallig onderhoud in te lopen, maar ook 

geld nodig voor de toekomst om te kunnen blijven onderhouden. 
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Verzoek vanuit de CL om toch 2 x per jaar een rondgang door een wijk te doen. Juist om infor-

matie te delen met bewoners; hoe staan de zaken ervoor.  

Kortom duidelijkheid verschaffen, maar ook aandacht geven aan de wijk en haar bewoners. 

 

Dhr. Smit geeft aan dat er gestart is met het opzetten van beheersplannen in Bloemendaal en 

Ockenrode. Verzoek vanuit CL hierbij is: neem bewoners/ wijkberaden mee, deel informatie! 

 

Dhr. el Boumeshouli, stadsdeeldirecteur,  geeft aan iedere maand met een wijkberaad om de 

tafel te zitten en dat hij dat ook graag zou willen doen in het bijzijn van de medewerkers van 

het fysieke en sociale domein. Het is in elk geval van belang dat wijkberaden worden betrokken, 

maar ook dat wijkberaden zelf hun betrokkenheid kenbaar moeten maken.  

Het eventueel melden van zaken kan worden gedaan via een MOR- melding of via het Loos-

duins koffieuurtje. Wanneer er zaken zijn die thuishoren bij een wijkberaad dan zal de melding 

hiervan gedaan worden gedaan per mail door het stadsdeel, politie of de CL.  

 

NB: kruising Lozerlaan/ Loosduinse Hoofdstraat/ Monsterseweg: dhr. L. Thier heeft tekenin-

gen ingestuurd voor een ‘Ovonde’, die de verkeersituatie veiliger zou kunnen maken.  

Studie vanaf de A4 ondergrondse route richting Kijkduin en visa verse. 

Studie om diverse hoofdtakken af te sluiten, zodat de doorgang beter zal plaatsvinden. 

Studie vanaf de Meppelweg tot aan de Kijkduinsestraat om te kijken wat hier verbeterd zou 

kunnen worden. 

 

Nieuws uit projectgroepen ROV en WB: 

Er hebben geen ROV en WB vergaderingen plaatsgevonden en er zijn geen bijzonderheden te 

melden. 

 

100-jarig bestaan van de CL: 

De projectgroep is in november 2021 voor het eerst bij elkaar geweest. Er zal moeten worden 

bepaald hoelang de festiviteiten zullen gaan duren. Er is dringend behoefte aan vrijwilligers. 

Besloten is vanwege het 100-jarige bestaan om een ‘Loosduinse orde’ in het leven te roepen, 

de “de Jacob Westerbaen orde”. Deze wordt gegeven aan hen, die mee hebben gewerkt aan 

uitzonderlijke prestaties, die in Loosduinen hebben plaatsgevonden.  

Het villadorp in Kijkduin en de Schröder van der Kolk bestaan ook 100 jaar in 2023. Eventueel 

een idee om alles dat 100 jaar bestaat, te betrekken bij de festiviteiten 

 

Mededelingen Stadsdeel, stadsdeeldirecteur: dhr. el Boumeshouli 

- Er heeft een bijeenkomst plaatsgevonden met de burgemeester en jongeren over “het stem-

men”, het gebruik van het stemrecht en wat kan de gemeente betekenen voor jongeren. N.a.v. 

de bijeenkomst en in aanloop van 100 jaar CL is het belangrijk om het geluid van jongeren te 

laten horen en te laten meedenken.  De bedoeling is om een CL voor jongeren op te starten.  
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- Op Kijkduin is flinke schade door storm Corrie ontstaan; ondernemers hebben het zwaar. 

- ZKD: op 10 februari wordt een conferentie georganiseerd om het jaarplan 2022 vast te stellen. 

 

Mededelingen Politie, teamchef mevr. I. Grootscholten 

- Terugkoppeling oud en nieuw: rustig verlopen. Vooraf zijn veel maatregelen genomen.  

- Jeugdgroepen groeien en zijn grens overstijgend. Meer eenheid binnen het district is nodig. 

- Balans van het afgelopen jaar. Loosduinen haalt de targets, die gesteld waren voor 2021. 

Hoe staat het met de bezetting van de politie op dit moment? 

- Wijkagenten: op orde. Er wordt gekeken naar een wijkagent voor Vroondaal. 

- Blauw op straat is te weinig, maar daar zal komend jaar verandering in komen. 

- Binnen het opsporingsteam is de bezetting krap. 

Dit alles betekent dat er met name in vakantieperiodes vanuit andere teams zal worden aange-

vuld om zo de bezetting die nodig is, te behalen en wanneer er projecten worden opgezet, dan 

is hulp nodig van andere teams. 

Is er toenemende agressie op straat? Agressie was er altijd al. Het verschil is vooral dat alles 

nu wordt gefilmd door. De cijfers zijn hetzelfde gebleven. 

- Overlast Azivo gebouw van afval en hangjongeren. Is het mogelijk om vaker te surveilleren? 

Dit wordt besproken met de wijkagent.  

 

Mededelingen Fietsbond, dhr. W. Bianchi 

Openbaar Vervoer: 

- Randstadrail Westland-Den Haag via Loosduinen komt voorlopig niet. Het project is wel ge-

wenst; zeker voor Vroondaal 

- Vooral het tijdelijk opheffen van haltes roept bezwaren op. 

- Aan de orde kwam ook het eindpunt van lijn 23 op het de Sav. Lohmanplein, dat is nog steeds 

niet een officiële halte. Passagiers, die naar HAGA moeten, kunnen pas bij het Colijnplein 

(halte zwembad) opstappen. Enorm omslachtig en zeer vervelend. 

Fietsen 

- Fiets Onvriendelijk Situaties ( FOSjes) kunnen helaas niet worden aangepakt. 

- Verder een probleem bij het kruispunt Albert Schweitzerlaan met de Escamplaan. Door de 

verplaatsing van de bussluis en de afsluiting van de Albert Schweitzerlaan is de fietsoversteek 

voor fietsers gevaarlijk. Er is helaas geen middenberm. 

 

Rondvraag en tevens rondvraag wijkorganisaties: 

- Kom Loosduinen: 3 februari wordt een bijeenkomst georganiseerd om de plannen voor het 

komende jaar te bespreken. I.v.m. het Dickensfestival hebben de Kom Loosduinen, Kraayen-

stein en Houtwijk samengewerkt. Er zijn plannen voor samenwerkingen in de toekomst. 
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- Dhr. Thepass (Groen Links, bezoeker): zeer leuk om een openbare vergadering van de CL bij 

te wonen. Dhr. Thepass heeft contact met voorzitter WB over het debat WMO. Zorg is een 

belangrijk thema waar GroenLinks zich voor inzet. Input over verkeersveiligheid is altijd wel-

kom. Raadslid de Vuyst zet zich o.a. in voor 30 km/u in dat kader. Binnenkort neemt dhr. 

Thepass deel aan de wandeling samen met Wijkberaad Nieuw Waldeck. 

- Houtwijk: St. Erfgoedpark Loosduinen gaat gedurende verkiezingstijd kandidaat raadsleden 

informeren over hun visie en doel op het gebruik en inrichting van het erfgoedpark. 

- Nw.Waldeck: Er staat een bakfiets naast de Geest, die gebruikt kan worden door alle organi-

saties Voor informatie dhr. Sikking. 

Dhr. Sikking gaat een politieke partij oprichten; zie de website: www.f-sh.nl   

- Notenbuurt: Men is druk bezig met het opstellen van de wijkagenda en heeft daarvoor veel 

contacten met buurtbewoners gehad en ideeën kunnen verzamelen. Er wordt gekeken wat ge-

realiseerd kan worden. De renovatie in de Notenbuurt verloopt voorspoedig. Complimenten 

voor Staedion hoe ze omgaan met buurtbewoners, die toch tijdelijk hun huis moeten verlaten 

- BWK: De taken van SBK worden overgeheveld naar BWK. HCO gebouw staat leeg. Er wordt 

gekeken welke bestemming het gebouw zal krijgen. De bowling zal mogelijk worden opge-

heven! Er komt nieuwe riolering in grote delen van de wijk; veel omlegging! 

 

Vergadering 29 maart 2022 

 

Gasten: 

- Mevr. Quakkelaar: ambassadeur Autodelen in Waldeck 

- Mevr. te Lindert, mevr. Ouwens en dhr. Mentink: Landschapspark Vroondaal 

- Dhr. Burn-Ferraz: Community builder stadsdeel Loosduinen 

 

Inspreker: Mevr. Quakkelaar over autodelen in Waldeck 

In februari heeft een online informatieavond plaatsgevonden over de mogelijkheden van auto-

delen in Den Haag. Hieruit is een groep buren naar voren getreden, die met elkaar een auto-

deelcoöperatie wil opzetten. In die coöperatie worden elektrische leaseauto’s met elkaar ge-

deeld. Hierdoor blijven de kosten laag en wordt de parkeerdruk in de wijk verminderd. Het zijn 

nieuwe elektrische auto’s; goed onderhouden en geen verborgen kosten.  Mevrouw heeft de rol 

op zich genomen om dit project te starten. Er zijn 20 huishoudens nodig om daadwerkelijk van 

start te kunnen gaan. Het leasen gaat op voorschot. 

Vraag vanuit CL: Hoe zit het met kinderzitjes? Alles wordt als groep aangeschaft; dus hier kan 

rekening mee worden gehouden. 
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Landschapspark Vroondaal: presentatie door mevr. te Lindert, mevr. Ouwens en dhr. Mentink 

Een presentatie is gegeven; deze zal worden meegestuurd met het verslag. 

Er is in 2015 besloten door de gemeente Den 

Haag om het stuk tussen Vroondaal noord en 

zuid in te richten met als doel de sociale vei-

ligheid in het park te verbeteren. 

Daarnaast moet het park ook een plek worden 

om te kunnen recreëren (wandelen, zwemmen, 

spelen, sporten en ontspannen). In de huidige 

situatie is dat niet mogelijk vanwege de gras-

velden, onverharde paden, water en rietkragen. 

In het plan zijn de volgende punten meegenomen: 

- Behoud kwaliteit van ecologie en ruimte en scheiding tussen wonen en recreëren.  

- Goede wandelroutes (rondje om de plas) verharden, zodat er bv geskeelerd kan worden.  

- Natuurlijke ontwikkeling; er komen 2 strandjes.   

- Plan dat aansluit bij de behoefte van de buurt/ wijk/stadsdeel.  

- Watercompensatie realiseren (kwaliteit water moet verbeterd worden). Er moet meer water 

worden geborgen komende 50 jaar; slotenstelsel zal het water naar de boezem brengen.  

- Spelen: 2 gebieden zullen worden gerealiseerd om het natuurlijk spelen te bevorderen. 

- Rondje plas: verharde weg om de gehele plas heen. Natuurlijk vriendelijke oevers; er zal wat 

contact zijn met de bebouwing, maar er zullen veel bospercelen zijn en de gelaagdheid in het 

bos herstellen. Er zullen veel bomen moeten worden gekapt om een aantrekkelijke route te 

maken, maar er komen bospercelen voor terug met de gelaagdheid van een natuurlijke bos. 

- Fietspad blijft intact.  

- Vaardoorgang Vroondaal naar Westland is niet mogelijk. Het peilgebied is een laag polderpeil 

en om te kunnen varen naar het Westland, moet er een boezempeil zijn.  

- Beplanting in gebied: van invloed is de grondsoort en bijv. het uitlaten van honden. Zuurbase 

heeft invloed op de beplanting. Inheemse en uitheemse planten: er wordt alleen gekeken naar 

inheemse beplanting en dus inheemse lelies.  Riet: opgave van hoogheemraadschap; er zullen 

beplantingsmatten worden aangebracht om andere gewassen de kans te geven.  

- Er komt een picknickplek. Er worden plekken aangewezen waar ge-BBQ ’t kan worden.  

- De hondenuitlaatplek wordt verplaatst naar andere kant. Het losloopgebied wordt verkleind. 

 

Vragen vanuit de CL: 

- Gedeelte Lozerlaan en Vroondaal: stadspark en landschapspark zijn verbonden met elkaar, 

maar beide hebben een andere functie en andere faciliteiten, juist het landschapspark, dit is 

om rust te creëren.  

- Gebiedsvisie ontwikkeling: park Hollandse duinen: Interactie met omwonenden en belangen-

organisaties. Er is veel behoefte aan mooie natuur en rust ten opzichte van recreatieve moge-

lijkheden. De looproutes van hondenbezitters, de Hondenkaart, zal er een rol bijspelen.  
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- Is het mogelijk een afgeleide route van de Zwet-route te realiseren: helaas is dit niet mogelijk 

binnen het budget. Wellicht is het mogelijk om een verbinding via een brug te realiseren? 

- Gebiedsvisie: Solleveld, Ockenburgh en Madestein: Er vindt afstemming plaats.  

- Is onderhoud van het park gegarandeerd: ja deze toezegging is er; gegarandeerd! 

 

Kennismaking met Dhr. Burm-Ferraz, community builder stadsdeel Loosduinen 

De taak van de community builder is om de onzichtbare bewoner een stem te geven in het 

stadsdeel. Dat zijn meestal kwetsbare mensen, die niet bereikt worden door de reguliere dienst-

verlening. Daarnaast is het bevorderen van de sociale cohesie een belangrijk onderdeel van het 

werk. In Loosduinen is de GGZ doelgroep mijn opdracht. Ik spreek over mensen met een zorg-

vraag i.p.v. mensen met een psychiatrische achtergrond. Als community builder richt ik me niet 

op overlast of zorg. Ik richt mij juist op het samen wonen. De plek waar mensen met en mensen 

zonder zorgvraag elkaar ontmoeten in de wijk. Mijn werk is het stimuleren van de inclusieve 

wijk. De inclusieve wijk draait om 3 pijlers: 

1- Beeldvorming (laten zien wat men kan i.p.v. wat men niet kan of zorgen voor overlast); 

2- Informatie (Een plek waar bewoners vragen kunnen stellen) en 

3- Geen eigen waarden aan de ander opleggen. Hier focus ik mij op via verschillende projecten 

met stadsdeelmedewerkers en partners van het stadsdeel. 

 

Mededelingen 

Hommerson:  

Er zijn 2 vergunningen afgegeven door gemeente Den Haag Een vergunning is mogelijk afge-

geven voor een locatie op het De Savornin Lohmanplein. Zodra dit bekend werd, heeft de voor-

zitter namens de CL een brief met bezwaren gestuurd aan het College van B & W en de Griffie.  

Deze brief zal op 12 april worden behandeld tijdens de raadsvergadering.  

De huurdersvereniging van Bellavista en de wijkberaden BWK, Vruchtenbuurt, Notenbuurt en 

Nieuw Waldeck hebben hun krachten gebundeld om ervoor te zorgen dat er zoveel mogelijk 

handtekeningen worden verzameld tegen de komst van de gokhal. Sommige politieke partijen 

verzetten zich tegen deze komst en hebben hierover vragen gesteld in de raadsvergadering.  

Duinvallei Schapenatjes Duin:  

- Er is één toegangsweg: de heuvel wordt in de winter niet gestrooid. Verzoek aan de gemeente 

om dit wel te gaan doen. 

- De bewoners willen graag een in- en uitgang aan de Kijkduinsestraat, maar deze in- en uitgang 

is er alleen voor bouwverkeer geweest. Geen opening i.v.m. de veiligheid. 

- De Kijkduinsestraat is een doorgangsroute met zeer veel autoverkeer. Het in- en uitvoegen 

zou voor zeer veel onveilige situaties kunnen zorgen. 

ROV op bezoek bij wijkberaden: 

De planning is om bij ieder wijkberaad een ROV-vergadering te laten plaatsvinden. Het wijk-

beraad kan een korte presentatie geven over wat er speelt in de wijk.  
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Vroondaal: 

Er is een bijeenkomst gepland door Stadsdeel Loosduinen en de CL voor bewoners van 

Vroondaal. Dhr. van Baarsel gaat na of het mogelijk is om een wijkberaad op te richten.  

Tuincentrum Hanenburg: 

Hanenburg zal op 2 april definitief de deuren sluiten.  

Bijeenkomst Inspiratienota: 

Deze vindt plaats in het Korenhuis. De burgemeester zal hierbij aanwezig zijn.  

Pilot Themastemmen:  

Groep de Mos heeft dit plan ingediend en het is goedgekeurd door de Raad. 

De pilot is gaan draaien na de gemeenteraadsverkiezingen. De vraagstelling was onduidelijk; 

belangstelling gering.  

Zetel jeugd en Stedelijke Ouderen Commissie (SOC) in de CL 

Er wordt over nagedacht om een vertegenwoordiger van de SOC  en de jeugd in de CL een 

zetel te geven, zodat zij betrokken worden bij en een stem krijgen in Loosduinen.  

Voorzitterschap ROV- WB en CL 

Er hebben zich geen kandidaten gemeld voor het voorzitterschap van ROV, WB en de CL. 

De voorzitters voor de komende 4 jaar zijn: Voorzitter ROV: dhr. van Elst; Voorzitter WB: 

Mw. van den Hoek en Voorzitter CL: dhr. Wijsman. 

 

Nieuws uit projectgroepen ROV en WB 

ROV: 

- Er zijn 2 presentaties geweest: Kijkduin Bad en plan Hanenburg. 

- Plan Hanenburg: 30% sociale woningbouw.  Er wordt gekeken naar de omgeving. Er is vol-

doende sociale woningbouw. Het is juist van belang om in het segment hogere huren wonin-

gen te bouwen. De wijziging is zeer positief ontvangen in Nieuw Waldeck.  

WB:  

Te gast bij WB zijn geweest: 

- Het Haags Steunsysteem: zij heeft tot doel het vinden van goede dagbesteding voor mensen 

met een rugzakje/ GGZ achtergrond. 

- Huurbuur: probeert een gat te vullen voor mensen die niet in staat zijn om kleinere klusjes in 

en om het huis op de lossen. Via de website van Huurbuur kun je een klus plaatsen en hopelijk 

kan iemand uit de buurt de klus tegen een kleine vergoeding klaren. 

 

Mededelingen Stadsdeel, stadsdeeldirecteur dhr. el Boumeshouli: 

- Vroondaal bijeenkomst is gepland op 12 april; het is een eerste aanzet tot het wellicht oprich-

ten van een wijkberaad. Dhr. E. van Baarsel is aangesteld als ‘informateur’.  

- Verkiezingen: in de meest kwetsbare wijken was de opkomst zeer laag. Hoe kunnen we dat 

veranderen. Nu al gaan starten met het promoten van stemmen in 2026.  

- Bewonersbijeenkomst beleidskader bewonersorganisatie (Korenhuis)  

- Bijeenkomst groepswonen Ockenburgh; voor de zomervakantie met concrete plannen komen. 
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Mededelingen Politie; Politieagent Megan 

Teamchef Mevr. I. Grootscholten is afwezig. Agent Megan neemt waar. 

Megan is wijkagent van een aantal buurten in Loosduinen, waaronder de Franse- en Italiaanse 

buurt, Notenbuurt en het De Savornin Lohmanplein. Wijkagent betekent voor haar: veel buiten 

zijn en contact leggen met de buurtbewoners.  

- Verzoek tot beter contact met mw. Grootscholten en helaas is er zeer weinig contact met mw. 

Vois. Zij is pas gestart en was helaas geveld door Corona. Gegevens worden gedeeld, zodat 

ook altijd met haar contact kan worden opgenomen. Dhr. den Dulk is specifiek aangesteld 

voor het ZKD. Het is de bedoeling dat er nog een collega bijkomt in Houtwijk. 

- In het spreekuur in de Bokkefort is mevr. Vois meestal aanwezig. Tijdstip wordt gedeeld. 

 

Mededelingen Fietsbond, Dhr. W. Bianchi: 

- Door het uitblijven van een collegeakkoord, is het niet makkelijk welke visie het nieuwe col-

lege brengt over het OV en de verkeersinfrastructuur. 

- Wat gebeurt er met het doortrekken van de tramtunnel naar Haga en eventueel Westland langs 

Vroondaal? 

- Wat gebeurt met lijn 23, vooral de overstap op RR-lijn 3? 

- Wat gebeurt met de uitvoering van het fietsprogramma 2020-2025? 

- Hoe wordt de fietsstalling Kijkduin ingericht? 

- De gemeente is begonnen met het opnieuw asfalteren van fietspad Escamplaan (deel HAGA-

Houtwijklaan). Omwonenden zijn verbaasd, omdat het deel voorbij de Houtwijklaan er veel 

slechter uitziet. Het fietspad wordt aangepakt, maar helaas de oversteekplaatsen blijven ge-

vaarlijk; geen middenberm. 

 

100 jarig bestaan van de CL 

De werkgroep is nu 3 keer bij elkaar geweest. Er zijn een aantal ideeën en 

daarvan wordt bekeken of deze te realiseren zijn. Terugkoppeling volgt in 

de volgende CL vergadering. 

 

 

Rondje Wijkorganisaties 

Houtwijk: 

Dickens project heeft 80 kostuums gemaakt. Door dit project hebben veel verschillende cultu-

ren elkaar leren kennen. Nu wordt iedere maand in samenwerking met Siena een workshop 

georganiseerd.  

Notenbuurt 

De Buurtkamer wordt gerenoveerd en zal op 22 juni worden heropend met een groot feest.  
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Vergadering 17 mei 2022 

Gast: Mevr. S. van Oort 

 

Mededelingen: 

Hommerson gokhal: Cl, BWK, bewonersvereniging Bellavista en andere wijkberaden hebben 

zich massaal ingezet om de komst van de gokhal tegen te houden. Het voorstel is afgewezen en 

de gokhal zal niet gehuisvest worden op het De Savornin Lohmanplein. 

Doorbraakplan: vanavond 17 mei is er een bijeenkomst georganiseerd. 

HOPLR: de CL heeft een HOPLR account en deze wordt op dit moment ingezet om ideeën van 

bewoners te verzamelen en om vrijwilligers aan te trekken voor bijv. festiviteiten. 

Kransleggingen 4 mei: Bij de Naald en ‘de Hans Stijkelgroep’ zijn kransen gelegd. De opkomst 

was groot. Er waren zeker 400 bewoners aanwezig bij de herdenking. De politie zal komend 

jaar bij deze viering aanwezig zijn om het verkeer goed te regelen. 

5 mei viering: Bij de molen en de Abdijkerk waren wat festiviteiten georganiseerd.  

 

Afscheid leden van de Commissie Loosduinen: 

Het lidmaatschap van de leden van de CL loopt gelijk aan de verkiezingen. 

De nieuwe voorzitters zijn gekozen en de leden van de Cl zijn inmiddels vastgesteld. De leden-

lijst voor de komende 4 jaar is ingediend bij de gemeente.` 

2 leden stoppen bij de CL: dhr. J. Hofker en dhr. H. de Valk. Zij worden bedankt door de 

voorzitter van de CL en het stadsdeel voor hun inzet. 

Dhr. J. Hofker: De voorzitter bedankt dhr. Hofker voor zijn inzet bij BWK 

en de CL. Hij was een zeer betrokken en actieve aanwinst voor BWK en 

CL en hij was altijd zeer goed op de hoogte van alle ontwikkelingen binnen 

BWK. Een fles wijn en bloemen worden overhandigd. Dhr. Hofker be-

dankt de CL en de wijkberaden voor de fijne samenwerking. 

Dhr. H. de Valk: De voorzitter bedankt dhr. de Valk voor zijn inzet, 

scherpe tong en kennis van zaken. Hij was altijd zeer goed voorbereid op 

alle vergaderingen en las de stukken goed door. Dhr. de Valk heeft de 

stadspenning ontvangen voor zijn jarenlange inzet en zal zeer gemist wor-

den. Dhr. de Valk bedankt de CL voor de samenwerking. 

Bloemen en wijn werden ook uitgereikt. 

Overlijden dhr. T. Zaat: Dhr. Zaat, voorzitter van Kom Loosduinen, is in januari 2021 overle-

den. De voorzitter heeft de laatste jaren dat dhr. Zaat voorzitter was, veel met hem samenge-

werkt en met hem gesproken over de ontwikkelingen, die gaande zijn in Loosduinen. 

De Kom Loosduinen zal zijn werk voortzetten. Er wordt een minuut stilte gehouden om dhr. 

Zaat te herdenken. 
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Rondje wijkorganisaties 

Houtwijk: 

- Er hebben verkiezingen plaatsgevonden en het bestuur is unaniem herkozen. 

- Er is een workshop verkeer en veiligheid georganiseerd.  

- SV Houtwijk heeft het springkussenfestival georganiseerd; het was een succes. 

- Het Suikerfeest werd dit jaar georganiseerd door de Marokkaanse moedergroep. 

- Energietransitie Den Haag: hoe gaat dit er precies voor Loosduinen uitzien? Voor de oudere 

huizen is de transitie een stuk complexer en hiervoor zullen oplossingen worden bedacht. Voor 

Houtwijk en Vroondaal zal er worden samengewerkt met Warmtenet. 

Bohemen-Waldeck-Kijkduin: 

- Ontmoetingskerk: Er zal vermoedelijk een procedure tegen de afgegeven omgevingsvergun-

ning worden gestart. Hopelijk kan er in het najaar worden gestart met de sloop. 

- Opvang Oekraïners: er is een bijeenkomst georganiseerd.  

Kraayenstein: 

- Er is een grote aanloop van vrijwilligers bij het wijkberaad die zich willen inzetten voor aller-

lei zaken. Het wijkberaad is hier zeer blij mee 

- Het Montmartre festival vindt 2 juli plaats bij de kerk, het museum en de molen. 

- Voornemen om een bluesfestival te organiseren; samenwerking met andere wijkberaden. 

Nieuw Waldeck: 

- Wijkagenda: 16 mei was de bijeenkomst wijkagenda, 1200 bewoners hebben de enquête in-

gevuld. De avond verliep goed. 

- 25 juni zal er een wijkdag worden georganiseerd bij de Geest en zullen er activiteiten zijn 

voor jong en oud. De bedoeling is om hierin de samenwerking te vinden met Loosduinse Hof.  

Notenbuurt: -De Notenbuurt laat zich vertegenwoordigen door Nieuw Waldeck.  

Dhr. C. Ferraz (community builder) houdt zich bezig met de GGZ-problematiek in de Noten-

buurt en daar wordt zeer positief op gereageerd, 

Kom Loosduinen: 

- Activiteiten georganiseerd: Montmartre festival in samenwerking met Houtwijk en Kraay-

enstein; Puch-brommerdag; Rondvaarten; Poëzie/ singer-songwriter-event bij de molen. 

- Bewonersoverleg: de bewoners zijn blij met het BIT-team, de wijkagent was aanwezig. 

- Verkeerssituatie Lisztstraat: er wordt te hard gereden. Kan hiernaar gekeken worden? 

- 16 juni zullen er nieuwe verkiezingen worden gehouden om een nieuwe voorzitter en nieuwe 

bestuursleden te kiezen. De vorige verkiezingen waren niet rechtmatig verlopen. 

 

Vroondaal: 

Dhr. E. van Baarsel is aangesteld als projectleider door het stadsdeelkantoor om te kijken wat 

de mogelijkheden zijn om een wijkberaad op te richten. De bewoners van Vroondaal zijn aan-

geschreven en uitgenodigd om mee te praten en na te denken over het opzetten van een wijk-

beraad. 220 bewoners waren bij de bijeenkomst aanwezig. 
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Nieuws uit de projectgroepen WB en ROV: 

WB: 

- Mw. L. Boersma en dhr. S. Pouw van Sportief Besteedt zijn te gast geweest bij WB. Zij pro-

beren op allerlei manieren jongeren te bereiken en te betrekken bij activiteiten. 

- Mw. S. Yildiz (Wijkz) is kennis komen maken en houdt zich bezig met de herstructurering 

jeugdwerk in samenwerking met dhr. R. Canters (Wijkz). 

- Het Seniorencollectief wordt opgeheven per 1 juli 2022 en dhr. Escher zal de WB vergadering 

daarom niet meer bijwonen. 

ROV: geen bijzonderheden 

 

100-jarig bestaan van de CL 

Er zijn 3 bijeenkomsten geweest, waarbij veel ideeën zijn aangedragen. Een opsomming: 

- Symposium; Orgelconcert; Danswedstrijd; Workshops;  

- Concert op het Loosduinse Hoofdplein; Wortelwedstrijd (in het kader van de Peenbuiker) 

- Kinderboek; Filmen interviews markante Loosduiners; Voetbaltoernooi; etc. 

De viering zal plaatsvinden van 12 juni tot 2 juli.  

 

Mededelingen stadsdeel, stadsdeeldirecteur 

- In de nieuwe collegeperiode zal ruimte komen om bewonersorganisaties te laten meedenken 

in de stad. Het belang van bewoners en het wijkgericht werken zal worden meegenomen. 

- Wijkbudget Houtwijk: De bewoners van wie ideeën hebben gewonnen, krijgen morgen een 

cheque overhandigd om de aangedragen ideeën werkelijkheid te laten worden.  

- Werkdruk Stadsdeel: De werkdruk op de collega’s die werkzaam zijn op het stadsdeel, is 

enorm toegenomen. De stadsdeeldirecteur vraagt bewoners om begrip te hebben voor de situ-

atie en hoopt dat bewoners daar waar mogelijk zelf hun handen uit de mouwen willen steken.  

- Er moet een nieuwe balans worden gevonden tussen professionals en vrijwilligers.  

-  

Mededelingen Politie, teamchef Mevr. I Grootscholten: 

- Per oktober 2022 zullen er 2 nieuwe wijkagenten worden aangesteld. Tevens zal er een her-

verdeling plaatsvinden en duidelijkheid komen over wie in welke wijk werkt. ZKD heeft een 

eigen wijkagent: dhr. H. den Dulk. 

- ZKD: Er zijn veel problemen met auto’s met een buitenlands kenteken waar ook in wordt 

geslapen. Daar wordt flink op gehandhaafd. De ambitie om er een veilig en leefbaar gebied 

van de maken, is groot. 

- Sanne van Oort: gebiedsboa is aangesteld en er zijn 2 handhavers, die specifiek het ZKD in 

de gaten houden. Dhr. den Dulk gaat persoonlijk langs bij de ondernemers om te kijken of er 

geen illegale activiteiten plaatsvinden. 

- Het bedelverbod op het ZKD is inmiddels van kracht. 
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- In Waldeck is er flink veel overlast van jongeren. Deze groepen krijgen veel aandacht van de 

politie. Er wordt ingezet op groeps- en individuele aanpak. Er is grote zorg betreffende de 

jonge leeftijd van de jongeren. Er zijn allerlei oorzaken, die een grote rol spelen. 

 

Inkomende en uitgaande post: 

Om de Commissie Loosduinen onder de aandacht te brengen bij de politieke partijen zijn er 13 

Loosduinse vlaggetjes opgestuurd aan de fracties. Motto: kom kennis maken met de CL. 

De bedoeling is om in september een dag te organiseren, waarbij alle partijen worden uitgeno-

digd om kennis te komen maken met Loosduinen.  

 

Rondvraag 

- Wat gaat er gebeuren met het Offers-pand? 

- Gebiedsontwikkeling Solleveld en Madestein: dhr. van der Valk van de CL neemt deel aan de 

gesprekken. 

- SBK is opgeheven, omdat Kijkduin-bad in de afrondende fase is terecht gekomen. 

 

 

Vergadering 5 juli 2022 

Gasten: Dhr. Klaas Wesselink, Haagse Stroom; Dhr. Eric Wisse, Stichting Duinbehoud. 

 

T.a.v.de agenda: 

De stadsdeelwethouder kon vanavond niet aanwezig zijn i.v.m. de coalitievorming. 

De benoemingsbrieven zullen daarom in september worden uitgereikt door de ‘nieuwe’ stads-

deelwethouder. 

 

Solarcarports, presentatie van Dhr. Klaas Wesselink en Dhr. Eric Wisse 

Stichting Duinbehoud en Haagse Stroom hebben een plan bedacht om een Solarcarport te rea-

liseren op de parkeerplaats gelegen naast de Puinduinen aan de Machiel Vrijenhoeklaan. Van-

wege de lagere ligging dan de directe omgeving is deze locatie ideaal om met een goede land-

schappelijke inpassing stroom op te wekken. Het plan is om 240 parkeerplaatsen te overdekken; 

deze overkapping kan wel allerlei vormen hebben. Deze overdekking wordt vol gelegd met 

zonnepanelen. Dit kan op verschillende manieren gedaan worden. 

Voordelen:  

- Klimaatneutraal Den Haag; stroom opwekken; overdekte parkeerplekken voor 240 auto’s 

(naast ruim 100 niet-overdekte); direct laden van elektrische voertuigen 

- Schaduwrijke parkeerplekken: inkomsten voor investeerders (verkoop stroom) 

- Naar schatting zal er 650.000 kWh/jaar worden gegenereerd (stroom voor 250 huishoudens) 

- Emissievrij transport voor bv de standhouders 
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De partijen, die hier eventueel bij betrokken zullen gaan/kunnen worden, zijn o.a.: 

Omwonenden/ investeerders kunnen investeren door de aanschaf van zonnepanelen en de op-

gewekte stroom verkopen; Commissie Loosduinen; Gemeente Den Haag; Strandpaviljoens & 

Kijkduinpark (afnemen stroom); Haagse Stroom; Stichting Duinbehoud. 

Vragen vanuit CL: 

- Kan ROC Mondriaan ook worden betrokken? Ja, zeker. 

- Waar is de betrokkenheid van Duurzaam Den Haag in deze plannen? Duurzaam Den Haag is 

druk met lopende projecten en zij richten daar uiteindelijk een coöperatie voor op. Haagse 

Stroom is al zo’n coöperatie en doet meerdere projecten. 

- Zonnepanelen kunnen juist door warmte minder stroom genereren, is het wellicht een optie 

om zonnecollectoren te plaatsen i.p.v. panelen eventueel in combinatie met een sedum dak. 

Het plan moet wel in harmonie zijn met de omgeving, daarom is de lokale betrokkenheid zo 

belangrijk. In het Klimaatakkoord is afgesproken te streven naar gemiddeld 50% lokaal ei-

gendom, omdat lokale betrokkenheid belangrijk is om de energietransitie te versnellen. Er is 

een subsidieregeling voor de aanschaf/investering voor omwonenden, mits 50% meedoet (ver-

strekking subsidie alleen voor omringende postcodes) 

Bevindingen Haagse Stroom en Stichting Duinbehoud: 

- De weg om dit project te realiseren is lastig 

- Landschappelijke inpassing is belangrijk en wordt t.z.t. nader uitgewerkt en overlegd 

- Het vinden van investeerders wordt best een uitdaging 

- Haagse Stroom en St. Duinbehoud zien geen technische nadelen, wel risico’s. 

Afgesproken is om de contactgegevens van Haagse Stroom en St. Duinbehoud te delen met de 

leden van de CL. BWK onderhoudt contact namens de CL. 

 

Mededelingen: 

- Jaarverslag is uitgedeeld aan de aanwezige leden. 

- Nijkamphoeve bestaat 16 juli 10 jaar en iedereen is van harte uitgenodigd. 

- De CL heeft de politieke partijen uitgenodigd om kennis te komen maken met de Cl, maar op 

dit moment is de respons laag, ook omdat de coalitie nog niet is gevormd. 

- Nicky van Spronsen, managementassistente, neemt 7 juli afscheid en zal elders een nieuwe 

uitdaging aangaan. Ze bedankt iedereen voor de samenwerking. 

 

Rondje Wijkorganisaties: 

Kraayenstein: 

- Eindfase steentjes leggen in de Dalen is ingegaan. Dit is helaas niet zonder slag of stoot ge-

gaan. Hopelijk zal het opknapproces van de Brinken soepeler verlopen.  

- Men heeft contact met het Westmadepark en zal hen gaan helpen met het opzetten van een 

buurtvereniging. Uiteindelijk moet dit leiden tot een wijkberaad voor heel Vroondaal. 
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Kom Loosduinen: 

- 16 juni zijn er nieuwe verkiezingen gehouden en dhr. K. Maquelin en mevr. M. Kool zijn nu 

officieel toegetreden tot het bestuur van Kom Loosduinen en de CL. 

- 6 juli heeft de Kom Loosduinen een afspraak met de juridische afdeling van PEP om de sta-

tuten en het reglement door te nemen n.a.v. de ontstane consternatie rondom de bestuursver-

kiezing. Na de zomer zullen de statuten en het huishoudelijk reglement worden geactualiseerd. 

- Hart voor Den Haag en Kom Loosduinen hebben een schouw gehouden in de Kom.  

Bohemen-Waldeck-Kijkduin: 

- De voorbereiding voor een voorzittersoverleg VVE is van start gegaan; terugkoppeling volgt. 

- Zandvoortselaan: er is begonnen met een inpandige sloop van het HCO-gebouw. Op dit mo-

ment is het niet duidelijk wat de plannen zijn; misschien een culturele bestemming? 

Houtwijk: 

- Er was een inloopavond georganiseerd over de opknapplannen Laan van de Mensenrechten. 

Er zullen bomen moeten worden verwijderd i.v.m. de wortelopdruk, zodat parkeerplaatsen en 

trottoirs hersteld kunnen worden.  

- Connexxion terrein: Bewoners en ontwikkelaar BPD hebben met elkaar om de tafel gezeten. 

De architect was goed op de hoogte van het plan Loosduinse Vaart. Ook was er een maquette, 

die een goed beeld gaf van de plannen en is er de mogelijkheid geboden om wijzigingen aan 

te brengen. Dit traject is een alternatief voor het PUK traject. 

Nieuw Waldeck: 

- Er zijn flinke ongeregeldheden geweest in de wijk (4 op 5 juli) met fikse schades tot gevolg. 

De bewoners maken zich ernstig zorgen over de wijk. De meldingsbereidheid van overlast is 

laag en het gevoel dat er “iets aan wordt gedaan” is er niet. Ook worden er veelvuldig straat-

races gehouden. Sociale media spelen een grote rol in de oproep om mee te doen aan deze 

races. Wat zorgelijk is dat er ook ‘jonge’ jeugd betrokken is bij de overlast. Het dealen van 

drugs is aan de orde van de dag in de wijk. Verzoek vanuit het wijkberaad aan het stadsdeel-

kantoor en de politie is om hier hard op in te zetten en op te treden. Overleg volgt. 

- De wijkdag was een groot succes. Er was een hoge opkomst. 

- Regentonactie: er zijn te weinig aanvragen binnen gekomen. Nieuw Waldeck geeft aan dat 

geïnteresseerden van buiten de wijk zich kunnen aanmelden, omdat de subsidie hiervoor al is 

verstrekt. 

- “Nieuw Waldeck Knapt Op” gaat helaas wat traag vanwege het tekort aan budget. 

Notenbuurt: 

- Renovatie is bijna afgerond. Staedion organiseert een feest voor de bewoners in sept. 

- Buurtkamer is opgeknapt en op 22 juni heropend. 

- Bij gebouw de Harvest blijft de verkeerssituatie onveilig. Nogmaals het verzoek of er 1 par-

keerplek kan worden ‘weggehaald’, zodat het zicht voor in- en uitrijdend verkeer parkeerga-

rage kruisend met het rijwielpad en stoep verbeterd wordt.  
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Nieuws uit projectgroepen ROV en WB: 

ROV: 

Afgelopen vergadering was bij SV Houtwijk. Te gast was Nanne Veenstra van Rebirth. 

Alle leden van ROV waren niet tevreden over de plannen met het gebouw van Offers, zoals 

deze zijn gepresenteerd. 

Het pand blijft eigendom van Offers en Rebirth zal het pand overnemen in Q1 2023 en het 

daarna mogelijk doorverkopen aan een aannemer, die de bouw zal gaan realiseren. 

Er zullen 24 appartementen van 30m2 worden gerealiseerd. Er zal geen lift aanwezig zijn; deze 

ruimte moet worden benut voor een brandtrap. Ook heerst het gevoel dat er geen rekening is 

gehouden met een grotere parkeerdruk, ook van het aantal fietsen. 

De uitstraling van het pand is een punt van zorg. Er is niet gekeken naar de plannen omtrent de 

ontwikkeling van het winkelgebied en het Lsd. Hoofdplein. De vergunning is al verleend. De 

voorzitter van de CL zal een brief opstellen voor het College en aangeven waar de zorgen liggen 

voor Loosduinen. 

WB: 

Donne Bax was te gast bij de laatste vergadering. 

Opening Loosduinse Hof: Wegens problemen in het restaurant (alle leidingen waren verwij-

derd) is de opening, die gepland stond voor 14 juli, tot nader order verplaatst. 

 

Mededelingen Stadsdeelkantoor, stadsdeeldirecteur dhr. M. el Boumeshouli: 

- Dhr. Donner zei dat het formatieproces stroef verloopt; met name de financiën zijn lastig. 

- Raad in de stad start dit jaar in Loosduinen.  

- Wijkberaad Kraayenstein wordt bedankt voor de inzet en helpende hand in Vroondaal. 

- Voorontwerp van de EeF Kijkduin Bad: bewoners BWK hebben een uitnodiging ontvangen 

om het voorontwerp te komen bekijken. Er waren vragen betreffende de verkeersveiligheid. 

- Resultaat Themastemmen is bekend; de uitkomst zal worden gedeeld en besproken. 

 

Mededelingen Politie, teamchef mevr. I. Grootscholten: 

- Overlast jeugd: Er wordt flink geïnvesteerd in het onderwerp ”jeugd” en er wordt nauw sa-

mengewerkt met de gemeente om de problematiek aan te pakken. Tijdens de rellen zijn er een 

aantal politievoertuigen de wijk ingegaan om in te grijpen. Er is 4 juli spoedoverleg geweest 

en besloten om een grotere aanpak te gaan hanteren. Indien nodig wordt de ME ingeschakeld. 

Voor de politie waren de rellen van 4 op 5 juli helaas geen verassing. Er zijn 2 groepen actief 

in Waldeck. Deze zijn in kaart gebracht en de samenstelling is goed in beeld. Gebiedsverboden 

zijn en worden uitgeschreven. De zorg van de wijk wordt begrepen en achter de schermen 

wordt hard gewerkt om de situatie onder controle te krijgen. 

Vraag: wordt sociaal maatschappelijke aanpak hierbij ingezet? Antwoord is ja. Er is een in-

tegrale aanpak, maar er moet op dit moment proactief worden gehandeld. 
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- Schoolagent: Er is een idee ontstaan dat de schoolagent is verdwenen maar dat is niet het 

geval. Er is een nieuwe werkwijze in het leven geroepen, waarbij het nu de taak is van de 

wijkagent om contact te onderhouden met de scholen in zijn/haar wijk en deze met regelmaat 

binnen te stappen. 

Bekeken wordt of ROC Mondriaan ook bezocht kan worden door de wijkagent. 

 

Mededelingen Fietsersbond, Dhr. W. Bianchi: 

- Recent heeft er een dodelijk ongeval plaatsgevonden bij de oversteekplaats bij de begraaf-

plaats Ockenburgh; verzoek is om van het fietspad een 2 richtingsverkeer-fietspad te maken. 

Er zouden vanwege de onveiligheid op die locatie hekken worden geplaatst; is dit al gebeurd? 

- Is het mogelijk om bredere aanleg van fietspaden te realiseren in de toekomst? Dit i.v.m. bak-

fietsen, elektrische fietsen en scooters 

- De fietsersbond hoopt dat er in de nieuwe coalitie antwoorden worden gegeven op de vragen 

die de fietsersbond heeft. 

 

Rondvraag: 

- Onrust onder verzorging van ouderen: minister Helder heeft een plan opgesteld om de zorg 

betaalbaarder te maken. Dit gaat ten koste van de zorg voor o.a. ouderen. De zorg voor hen 

zal geminimaliseerd worden, wat zeer verontrustend is. 

- Mevr. van Spronsen bedankt iedereen voor de samenwerking van de afgelopen maanden. Will 

Bianchi overhandigt haar een boekje als dank. Dit wordt zeer gewaardeerd. 

- Mevr. Weeda vraagt wat haar rol is in WB/ ROV/CL: de voorzitter geeft aan dat zij agenda-

lid is. 

- Omgangsvormen: Er is geconstateerd dat er niet altijd even prettig en fatsoenlijk wordt ge-

communiceerd. Wanneer er wellicht een klacht/probleem is of een andere opvatting, dan is er 

ruimte voor dialoog. Helaas is de toonzetting tijdens vergaderingen of via de mail de laatste 

tijd niet altijd even fatsoenlijk. Verzoek voorzitter: blijf te allen tijde fatsoenlijk naar de on-

dersteuning. 

- 100 jaar CL: Er zijn veel ideeën binnengekomen, deze ideeën zijn gebundeld en er worden 

werkgroepen geformeerd. De bedoeling is om projectleiders aan te stellen, die een en ander 

in goede banen zullen gaan leiden. 

- Extra aanvulling: Frans van Helvensteijn heeft besloten om definitief te stoppen met de CL. 

Hij wilde er geen ruchtbaarheid aan geven en is daarom met stille trom vertrokken. De voor-

zitter bedankt Frans voor zijn inzet en wenst hem het allerbeste toe voor nu en in de toekomst. 

- De voorzitter wenst iedereen een prettige vakantie. 
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Vergadering 27 september 2022  

Gasten: mw. de Hoop, DSO; mw. van Ginkel, COPD-huis Jan; mw. Frey, vertegenwoordiger 

CDA; dhr. van Gaans, fotograaf.   

 

Opening 

- Stadsdeeldirecteur dhr. el Boumeshouli fe-

liciteert de vertegenwoordiging vanuit de 

wijkberaden met de benoeming vanuit het 

College en deelt bloemen uit. 

- De CL-vergadering valt samen met de be-

noeming en beëdiging van de Gemeenteraad, 

waardoor wethouder Bredemeijer is verhin-

derd. De benoemingsbrieven zullen tijdens de 

volgende CL-vergadering worden uitgedeeld! 

 

Mededelingen 

- D’66 wil een afspraak maken om Loosduinen en de Commissie te bezoeken.   

- Raad in de Stad bezoekt Loosduinen 21-11-2022.  

- Op 8 okt. wordt vrijwilligersfestival ‘Samen voor Loosduinen’ georganiseerd. 

  

Mw. de Hoop  

- Mw. van der Werff (Blauwhoed) heeft een presentatie van haar participatieplan (Gamma en 

K-Rentool Oude Haagweg) conform de richtlijnen van de gemeente aan de Raad van Bestuur 

gegeven. Gamma heeft eigen plannen en is uitgestapt. K-Rentool heeft zich teruggetrokken.   

- Nieuwbouw Cornelie van Zantenstraat: in afwachting van het college wat er gaat gebeuren. 

- Azivo gebouw Houtwijk: eigenaar van Herk Groep neemt geen risico’s met materiaalkosten. 

- Offers gebouw: met dhr. Maquelin en dhr. Wijsman zijn we bij de ontwikkelaar Rebirth ge-

weest. Het gebouw wordt voor alsnog niet verkocht, verbouwen voor kleine sociale huurwo-

ningen met winkels in de plint. De Offers-winkel sluit m.i.v. februari 2023. 

- Loosduinse Hoofdstraat 178: de plannen van dhr. van Leeuwen zijn afgewezen 

- Loosduinse Hoofdstraat 180: is in zeer slechte staat en wordt afgebroken.   

- Oude Haagweg 4 tot 36: enige beweging na informatieavond. De ontwikkelaar heeft een over-

eenkomst met Haagwonen (sociale huur) getekend en is in gesprek met de gemeente. 

- Connexxion locatie: wil naar een omgevingsvergunning en samenwerken met bewonersgroep 

Laan van Vredestein en Laan van Kroft, bezig met uitwerkingsplan (PUK). 

- Kijkduin: het hotel heeft een nieuwe mede-eigenaar (Duqer) en gaat mee ontwikkelen.  

- BWK: 1e aanspreekpunt voor het idee plaatsen van zonnepanelen op de parkeerplaats Machiel 

Vrijenhoeklaan. Initiatiefnemers moeten alles in de markt zetten.  

- Voortgang bouwsel hoek Walnootstraat bouwgrond: Mw. de Hoop heeft melding gemaakt bij 

illegale bouw, enige reactie: “optreden bij gevaar”, Mw. De Hoop herhaalt de melding.   
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Mw. van Ginkel: 

Zij is de initiatiefnemer van COPD-huis Jan en als integraal geneeskundige verbonden aan Haga 

Ziekenhuis. Doordat huisartsen niet meededen, is de pilot mislukt en heeft ze haar netwerk 

(HMC, Haga, Antoniushove) ingezet voor de opzet van een businesscase samen met prof. Frits 

Franssen (inclusief preventie). Er is een gebrek aan richtlijnen, apparatuur, personeel en speci-

alistische kennis in de zorg voor patiënten met COPD-fase 4. Het is onbekend hoelang deze 

fase duurt. Davos Zwitserland is niet voor iedereen bereikbaar, kuren aan zee (Scheveningen, 

Kijkduin) is ook heilzaam. Wat kunnen we doen om dit weer nieuw leven in te blazen binnen 

Haaglanden met als doel de mensen uit huis te halen, waardoor druk op de zorg en wijkverple-

ging afneemt. De financiën zijn rond; een eigen locatie ontbreekt nog. We nodigen wethouder 

Bredemeijer uit om over een locatie mogelijkheid van gedachten te wisselen. We plaatsen de 

link van COPD-huis Jan op de CL website en krijgen de contactgegevens doorgestuurd via CL 

mailbox.   

De CL belooft een brief te schrijven aan B&W en deze te delen met mw. van Ginkel. 

Nieuws uit projectgroepen WB en ROV 

WB: 

13-9-2022 gasten: Bob Meerstadt van SOC en Touria Asahad van Kamers met Aandacht. 

ROV: 

Bert van der Valk (BWK): Nationaal Park Duinen loopt van Hoek van Holland tot aan Noord-

wijk. I.s.m. de gemeente, Dunea en wijkbewoners wordt een plan voor de schets gebiedsont-

wikkeling op 10 okt. gepresenteerd. De wethouder wordt ingelicht; iedereen is welkom.   

 

Coalitieakkoord Den Haag 2022-2026   

Het is digitaal verstuurd. 10 miljoen wordt beschikbaar gesteld voor Openbare Ruimte en Vei-

ligheid; wel te verdelen over 8 stadsdelen. CL schrijft een brief en doet een claim. Om diverse 

redenen is voor de plannen in Nieuw Waldeck een fasering ingesteld; o.a. personele problemen 

en gestegen materiaalkosten noodzaken om voorzichtigheid te betrachten.   

100-jarig bestaan van de CL   

Feestperiode; 3 weken met 1-7-2023 als hoogtepunt. Een projectteam (de 

Stuurgroep (DB-leden als adviseurs en wethouder Bredemeijer als bui-

tengewoon adviseur) maakt het programma. Ze doen de subsidieaanvra-

gen, fondsenwerving, tijdelijke kas op de Molenweide, aanvragen van 

vergunningen, bewaking, vrijwilligers nodig, St. Mediaplatform voor PR. 

Plan voor het schrijven van een boek en een kinderboek. Vragen wel sup-

port vanuit alle wijken. 

Mededelingen Stadsdeel, stadsdeeldirecteur dhr. el Boumeshouli  

Aandacht wordt gevraagd van wijkberaden voor de kwetsbaren in de wijken zonder verwach-

tingen te scheppen (bijv. armoede, voedselbank) Wat speelt er zonder namen te noemen? 
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Mededelingen Politie, teamchef mevr. I. Grootscholten   

- We zijn vooral met de jonge jeugd aan de slag en met de Oud en Nieuw activiteiten   

- Mankrachttekort; er is een overvloed aan werk. 

- Op dit moment gebeuren er veel fietsdiefstallen in Kraayenstein en kuststrook. 

- De Wijkagent in Houtwijk is niet zichtbaar volgens de bewoners. Kan de wijkagent iets schrij-

ven in het wijkblad van wijkberaden? Contactgegevens worden met de wijken gedeeld.    

- Sinds vertrek wijkagent Houtwijk is er geen feedback meer; politie onvoldoende zichtbaar. 

Buurtpreventieteam trekt zich terug; onbekend is wat er speelt. Capaciteit is het probleem. 

Agent Judith krijgt er een collega wijkagent Houtwijk bij.   

- Bijeenkomst Nieuw Waldeck afgelopen zomer is goed van pas gekomen, geen incidenten 

meer voorgevallen. Dit is gepubliceerd in het wijkblad; inclusief informatie over een bewo-

nersvergadering voor november. Tevens wordt een toelichting gegeven over genomen acties 

om de overlast aan te pakken (Megan is de wijkagent).   

- Aandachtpunt: tramhalte oversteek Walnootstraat. Er zijn 3 ongelukken gebeurd ondanks de 

kleine aanpassingen. Misschien zijn verkeerslichten een optie? 

 

Mededelingen Fietsersbond dhr. W. Bianchi 

- Kruispunt Zevensprong wordt aangepakt. 

- Onduidelijkheden over ontwikkeling Randstadrail.  

- Aanpak kruising Lozerlaan/Erasmusweg. De Erasmusvaart wordt geannuleerd. 

- Erasmuszoom: stoeptegels zakken door de droogte waardoor fietsers komen te vallen en 

enorme plasvorming ontstaat.   

 

Rondje wijkorganisaties    

Bohemen-Waldeck-Kijkduin   

- Zien graag de schouw in de wijk terug. 

- Missen de fysieke wandeling op gebied van bebouwde omgeving en verkeerssituatie, 

-  Bezorging wijkblad BWK, op betaalde basis, verdient aandacht (mis/geen bezorging). Er zijn 

veel klachten. Houtwijk maakt na eenzelfde ervaring nu gebruik van vrijwilligers. 

Kom Loosduinen   

- De Kom is bezig met een evenement bij de Molen.   

- 20-november: 35 vrijwilligers van het Loosduinse Hoofdplein worden bedankt voor hun inzet. 

Nieuw Waldeck   

Er zijn zorgen over de voortgang van de opknapplannen in Nieuw Waldeck. 
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Post 

- Een brief aan B&W inzake het profiel van de nieuwe stadsdeeldirecteur. Deze brief is gestuurd 

aan afdeling Personeelszaken en aan de directeur Publiekszaken.  

- Een brief gestuurd aan B&W inzake splitsing Kraayenstein – Vroondaal. Dit i.v.m. de oprich-

ting van buurtorganisaties inclusief statuten door een notaris. Hopelijk wordt het uiteindelijk 

één wijkberaad. 

   

Rondvraag 

- Dhr. van Elst: Green Lab uitgenodigd inzake plannen Nieuw Waldeck/Notenbuurt.  

- Dhr. Viallé: 7 september feestelijke opening renovatiewoningen Staedion. De aanbieding van 

de Wijkagenda is uitgesteld.  

- In het kader van bedanken van vrijwilligers wordt een lunch georganiseerd voor de buurtin-

terventieteams. 

- De Loosduinse Hof is feestelijk geopend. 

 

 

Vergadering 7 december 2022 

Gasten: Dhr. H. Bredemeijer, wethouder Onderwijs, Jeugd en Sport; dhr. J. Olberts, bestuurslid 

Wijkvereniging Bloemendaal; dhr. J. Koek, voorzitter Wijkvereniging Bloemendaal; Mw. E. 

Romanesko, bewoner; dhr. N. Bosman, bewoner 

 

De voorzitter heet wethouder Bredemeijer en de andere gasten van harte welkom. 

 

Wethouder Onderwijs, Jeugd en Sport, dhr. H. Bredemeijer: 

De benoemingsbrieven zijn nog niet gereed, maar de wethouder leest 

het benoemingsbesluit van B&W voor, geeft dit aan de voorzitter en 

biedt iedereen Kerststerren aan.  

 

Hij licht de totstandkoming van het coalitieakkoord toe en zegt trots 

te zijn op het resultaat. Het heeft lang geduurd en dat is eigenlijk niet 

goed. Er komen lastenverzwaringen aan en er is helaas minder geld te 

besteden. Het akkoord is een opsomming van zaken, maar er staan ook verbeteringen in voor 

Loosduinen en Kijkduin; o.a. forse investeringen in sport, mobiliteit en de doorstroming van 

het verkeer. 

Wijkberaden vrezen dat door de invoering van betaald parkeren nabij winkels, om drukte voor 

bewoners van de straat tegen te gaan, het publiek naar andere winkelcentra in de stad trekken. 

Een oplossing is: groengele zones invoeren; een manier van parkeergeld betalen.  

Is er nagedacht over ouderen/senioren i.v.m. hun digitale vaardigheid voor de werking van de 

bezoekersvergunning? Dit gaat relatief gemakkelijk; opbellen en doorgeven. Het autodelen kan 

natuurlijk ook in de kosten schelen. Binnen Loosduinen hebben we dit soort projecten al. 
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Een ander probleem is het openbaar vervoer. Bepaalde (eind)haltes worden afgeschaft en ge-

bruikers moeten verder lopen. Bewoners raken steeds meer geïsoleerd en dit is geen goede 

manier om het autogebruik te verminderen. Tevens verdienen de fietsvoorzieningen meer aan-

dacht. 

Er moet ook meer geluisterd worden naar de belangen van verschillende groepen (bijv. de visie 

van Nationaal Park Hollandse Duinen; Waterschappen, Dunea) aangaande inrichting groenge-

bieden en openbare ruimtes. Bij beslissingen van ambtenaren en experts i.v.m. vergroening/ver-

stening blijkt dat exacte kennis van het gebied vaak ontbreekt. Echt langsgaan om te kijken hoe 

de situatie werkelijk is, blijft helaas achterwegen. 

De wethouder wordt bedankt en we wensen hem prettige feestdagen.  

 

Popradar 

Een lift is noodzakelijk voor de toegankelijkheid van ouderen, gehandicapten en muziekvere-

nigingen met apparatuur. De CL wil zich hiervoor inzetten. Op dit punt na was de bijeenkomst 

‘Raad in de Stad’ positief. Nu afwachten wat er met de eindresultaten gaat gebeuren. 

 

Mededelingen  

- De nieuwe stadsdeeldirecteur is mevr. C. den Heijer. Ze treedt aan in januari. 

- 10 januari 2023 vindt de nieuwjaarsreceptie plaats. 

- De drieluikfolders en banners voor de CL zijn gereed. 

- Het restaurant in de Loosduinse Hof is heropend. 

- Oekraïners worden op dit moment opgevangen in het HCO-gebouw. 

- De stadsdeelwethouder heeft de voorzitter van de winkeliersvereniging gesproken en tijdens 

zijn bezoek aan het Wingsgebouw is hij ingelicht over de stand van zaken. 

 

Mededelingen Politie, teamchef mevr. I. Grootscholten 

- Capaciteit-tekort blijft ongewijzigd. Het aantal wijkagenten is op peil gebracht. 

- Sinds afgelopen week scherp zijn op containerbrandjes. 

- Bosjes van Pex worden uitgelopen i.v.m. 2 incidenten; nodig om dieper op in te zoomen. 

- Handhaving Loosduinse Hoofdplein i.v.m. overlast fietsers/scooters, bedelen en alcohol. 

- Voorbereidingen voor Oud en Nieuw zijn in volle gang; klachten vuurwerk melden! 

- Overlast en vandalisme worden i.s.m. de gemeente aangepakt. De meldingsbereidheid daalt. 

Men vindt dat er weinig mee gedaan wordt. De wijkberaden moeten hierbij betrokken worden. 

Meldingen zijn belangrijk om prioriteit voor interventie te bepalen.  

Advies luid: blijven melden! 
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Rondje wijkorganisaties 

Houtwijk 

- Wijkberaad Leyenburg, waaronder de poller Escamplaan valt, is opgestapt. Moet Houtwijk 

hier iets aan doen? Advies van plv. stadsdeeldirecteur mevr. de Graaf: “Doe het niet!” 

- 17 december 2022 wordt het Dickens festival georganiseerd. 

Nieuw Waldeck 

- De ‘Opknapplannen Nieuw Waldeck’ stagneren enorm door een budgettekort. De wortelop-

druk veroorzaakt grote problemen. Er wordt aan de wethouder gevraagd om (extra) te inves-

teren in het onderhoud. Mevr. de Graaf: wortelopdruk vormt nu eenmaal een probleem. Een 

blijvend onderhoudsplan is noodzakelijk en van kracht Dit pakt de nieuwe stadsdeeldirecteur 

verder op. 

- Het aanbod van bomen: het boomonderhoud verdient meer aandacht (bedekte lantaarns versus 

hangjongeren). Groenbeheer moet hier specifiek naar kijken. 

Diversen 

- Caribbean Angels en Marc Tjin van Reakt (mensen met een rugzakje die iets willen doen voor 

de maatschappij) waren 8 november 2022 te gast bij de WB vergadering. 

 

Rondvraag  

- Mw. de Graaf stelt voor om tijdens de viering 100 jaar CL, i.s.m. Platform Stad een wandeling 

door Loosduinen uit te zetten i.v.m. de vele verschillende bouwstijlen, welke in Loosduinen 

zijn. 

- Mevr. Kool: Haags schoolvoetbaltoernooi is afgeschaft; een voetbaltoernooi organiseren in 

het kader van 100 jaar CL. 

- Dhr. Bosman: Hij maakt straatnaambordjes op Lego lantaarnpaaltjes.  

- Dhr. Sikking stopt als penningmeester Nieuw Waldeck.  

- Graag opletten op buurtgenoten i.v.m. de energierekeningen en de vereenzaming. 
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Samenstelling CL 

 

Onafhankelijk voorzitter dhr. P.F.M. Wijsman 

Onafhankelijk opererend voorzitter Project-  dhr. W. van Elst 

groep Ruimtelijke Ordening en Verkeer  

Onafhankelijk opererend voorzitter  mevr. M.M.F. Griffioen-van den Hoek  

Projectgroep Welzijn en Beheer   

Secretariaat mevr. N. van Spronsen* 

 mevr. C. Siemers** 

Vertegenwoordiging Organisaties: 

Wijkvereniging Bohemen-Waldeck-Kijkduin 

Leden dhr. J.H.A. van den Muijsenberg 

 dhr. B. van der Valk** 

Plaatsvervangend lid dhr. J. Hofker* 

Wijkberaad Houtwijk 

Leden dhr. R.A.W. Meesters 

 mevr. F. A. Beeloo – Planken 

Plaatsvervangend lid mevr. Y. Hartman – van der Ark* 

Wijkberaad Kom Loosduinen 

Leden dhr. K. Maquelin 

 mevr. M. Kool** 

Plaatsvervangend lid dhr. J.H. Bakker 

 dhr. M.A.P. Zaat* 

 dhr. S. Develing* 

Bewonersoverleg Kraayenstein 

Leden dhr.J.H. Janssen 

Plaatsvervangend lid dhr. F.B.M. Helvensteijn 

 dhr. den Exter* 

Wijkberaad Nieuw-Waldeck 

Leden mevr. A. Knoester 

 dhr.R.Sikking 

Plaatsvervangende leden mevr. P. Weeda** 

 dhr. P. Viallé** 

 dhr. W. Van den Ende* 

 dhr. H. de Valk* 

  

  

 in de loop van het jaar afgetreden 

 ** in de loop van het jaar toegetreden 

 



 

Jaarverslag 2022 Commissie Loosduinen  - 29 - 

 

Vertegenwoordiger winkelcentra 

(ZKD- bedrijventerrein) dhr. R. Medenblik* 

 

Adviseur Vervoer dhr. W. Bianchi 

 

Politie Mevr. I. Grootscholten 

 

Vertegenwoordiging gemeente tijdens de CL vergaderingen 

Stadsdeelkantoor Loosduinen 

Stadsdeeldirecteur dhr. M. el Boumeshouli 

Stadsdeelmanager dhr. F. Hamelink 

Welzijn Jeugd Participatie mevr. M. el Adlouni 

Groenbeheer dhr. F. Appeldooren 

Wegbeheer  dhr. D. Smit 

 dhr. R. Zwarts ** 

 

 

Samenstelling Dagelijks Bestuur 

Onafhankelijk voorzitter dhr. P.F.M. Wijsman 

Plv. voorzitter dhr. J.H.A. van den Muijsenberg 

Secretaris dhr. R.A.W. Meesters 

Algemeen lid dhr. J. Janssen 

Onafhankelijk opererend voorzitter Project-  dhr. W. van Elst 

groep Ruimtelijke Ordening en Verkeer  

Onafhankelijk opererend voorzitter  mevr. M.M.F. Griffioen-van den Hoek 

Projectgroep Welzijn en Beheer 

Managementassistente Nicky van Spronsen * 

Managementassistente Francisca Siemers ** 

 

 

 in de loop van het jaar afgetreden 

 ** in de loop van het jaar toegetreden 
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Projectgroep Ruimtelijke Ordening en Verkeer (ROV) 

 

Inleiding 

 

De taken van de Projectgroep ROV zijn: Tussen de leden van de projectgroep het over en weer 

informeren, en waar nodig acteren op ontwikkelingen op het gebied van ruimtelijke ordening en 

verkeer op de korte en lange termijn ten behoeve van de kwaliteit van het leefmilieu in het stads-

deel Loosduinen, inclusief de invloeden welke van buitenaf op het stadsdeel af komen. De voor-

zitter wordt uit de leden van de projectgroep gekozen en is dan neutraal. Het secretariaat van de 

projectgroep wordt gevoerd door een medewerker van het stadsdeelkantoor.  

 

De projectgroep vergadert in beginsel zes maal per jaar op wisselende locaties in het stadsdeel. 

Aanwezigheid en participatie van vertegenwoordigers van de verschillende wijkberaden, de ge-

meente Den Haag en belangenorganisaties zijn van groot belang bij het tijdig signaleren van even-

tuele problemen en het aandragen van mogelijke oplossingen. 

Tevens nodigt de projectgroep personen uit die lopende en toekomstige projecten toelichten door 

middel van presentaties. Deze worden altijd gevolgd door discussie. 

 

In 2022 is de projectgroep viermaal bijeen geweest. Belangrijke onderwerpen waren de  buiten-

ruimte Kijkduin en de ontwikkelingen in het centrum van Loosduinen. Alle lopende projecten 

worden in een projectenlijst opgenomen; dit is een levend document dat voor elke vergadering 

wordt bijgewerkt. Wanneer nodig wordt een project specifiek besproken ter vergadering.  

Hieronder volgen de goedgekeurde verslagen van de Projectgroep ROV van 22 maart, 24 mei, 28 

juni en 20 september 2022. Aan het eind is de projectenlijst toegevoegd in de staat van eind 2022.  

  

Vergadering 22 Maart 2022 

 

Aanwezig: 

Dhr. Wouter van Elst, dhr. Jan Hofker, dhr. Frans van Helvensteijn, dhr. Peter Vialle, dhr. Frits van 

Gaans, dhr. Dave Smit, dhr. Rony Zwarts, dhr. Ramon Meesters en mevr. Nicky van Spronsen 

 

Gasten: 

Plan Hanenburg: Mevr. Patricia Snel (Architektenkombinatie), dhr. Dennis Hofman (Archi-

tektenkombinatie) en dhr. Greg Owen (WDevelop). 

Presentatie buitenruimte ontwerp Kijkduin Bad: mevr. Karin Post-Snoep, mevr. Lucia Bon-

gioni en Tim van der Helm. 

Dhr. E. van Baarsel, mw. Nederpelt, dhr. R. Smit. 
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Presentatie plan Hanenburg. 

De plannen voor het project op het terrein van het voormalig 

tuincentrum Hanenburg zijn gepresenteerd aan direct omwo-

nenden. Er zijn wat wijzigingen in het plan aangebracht waar-

door er meer ruimte is gekomen om appartementen te bouwen. 

Het traject heeft wat langer geduurd dan verwacht. Er zullen 

koop- en huurwoningen worden gerealiseerd waarvan de huur-

woningen in de middeldure huursector zullen vallen. 

 

 

Presentatie buitenruimte Kijkduin Bad 

Karin Post-Snoep, projectleider openbare ruimte gemeente Den Haag: 

 De buitenruimte van Kijkduin Bad zal worden gerealiseerd door de gemeente. In de presentatie 

wordt getoond hoe de buitenruimte ingericht zal gaan worden. 

 De ingang van zowel de parkeergarage als de fietsenstalling worden ondergronds gerealiseerd. 

(EeF) 

 De ter visie legging van het plan: voor de zomer van 2022 

 Vaststellen van de plannen: Q4 2022 

 Start werkzaamheden buitenruimte: medio 2023 

 

Lucia Bongioni, ontwerper en Tim van der Helm, landschapsarchitect inrichting openbare ruimte: 

 De Kijkduinsestraat zal 50 km per uur blijven 

 Kop Kijkduinsestraat: entree parkeergarage zal in de middenberm worden gesitueerd 

 Kruising met de Zandvoortselaan: aan beide kanten zal een groene berm worden geplaatst. 

 De Vuurtoren en de boot komen terug 

 Parkeren scooters: er is in het ontwerp een stalling voor scooters meegenomen. Op drukke 

dagen zal er een alternatieve plek worden aangewezen om deze te stallen 

 Er zal rekening worden gehouden met het klimaat aan zee (zout, zand, wind, hoger en lager 

gelegen gebieden) aangaande de beplanting en het is de bedoeling om het duingebied zoveel 

mogelijk door te trekken 

 Er zijn 600 parkeerplekken voor bewoners en bezoekers. 

 

Vraag vanuit ROV: 

 Hoe wordt er ingespeeld op de drukke zomermaanden? 

Er is een 21 graden regeling. Vanaf die temperatuur zullen er verkeersregelaars worden ingezet 

en matrixborden worden geplaatst om bezoekers te waarschuwen voor de drukte richting het 

strand. 

 Is er rekening gehouden met opstelcapaciteit bij drukte? 

De verwachting is dat er geen chaos zal ontstaan bij drukte en de verkeersstroom probeert men 

zoveel mogelijk te ontvlechten, maar er kan niet worden voorkomen dat het bij zonnige dagen 
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zeer druk zal zijn met de nodige verkeersproblematiek. 

Verkiezing voor het voorzitterschap: 

Er hebben zich geen kandidaten gemeld voor het voorzitterschap van de ROV. Wouter 

van Elst had aangegeven te willen aanblijven als voorzitter en is herkozen als voorzitter. 

 

 

Vergadering 24 Mei 2022 

 

Aanwezig: 

Wouter van Elst, Nicky van Spronsen, Koos Oudshoorn, Frits van Gaans, Herman van den 

Muijsenberg, Bert van der Valk, Peter Vialle, Jan Janssen, Annemieke Knoester, Will Bianchi 

en Frans van Helvensteijn. 

Gast: Peter van Meeten 

 

Opening van de vergadering door de voorzitter. Gastvoorzitter van de vergadering is Kom Loos-

duinen en deze wordt vertegenwoordigd tijdens deze vergadering door Koos Oudshoorn en Frits 

van Gaans 

 

Besluiten: 

 Voortgangslijst zal vanaf nu projectenlijst worden genoemd. 

 Brandweer uitnodigen inzake elektrische voertuigen. 

 Volgende vergadering vindt plaats bij  SV Houtwijk en het Wijkberaad Houtwijk zal gastvoor-

zitter zijn. 

 

Projectenlijst: 

Duidelijk is dat de lijst moet worden aangevuld met nieuwe projecten. De input hiervoor zal 

worden aangeleverd door de diverse wijkberaden. 

De lijst zal opnieuw worden besproken in de volgende vergadering van 28 juni 2022. Gelieve 

bestanden aan te leveren in Word, conform de huidige projectenlijst. Anders kan de input 

niet verwerkt worden in de lijst. 

 

Vergunningen aangevraagd in Kom Loosduinen: 

Er zijn een aantal vergunningen aangevraagd voor bouwwerkzaamheden binnen de KOM 

Loosduinen. Het Wijkberaad heeft hier vragen over. De MA zal de contactgegevens van de 

omgevingsmanager delen met Kom Loosduinen. 

 

Tulapad: 

Will Bianchi zal foto’s delen met Nicky van Spronsen die ervoor zorg zal dragen dat R. Zwarts 

deze zal ontvangen. 
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Vergadering 28 Juni 2022 

 

Aanwezig: 

Wouter van Elst, Ramon Meesters, Nicky van Spronsen, Jasper Strik, Herman van den Muijsen-

berg, Frits van Gaans, Frans Helvensteijn, Will Bianchi en Rony Zwarts. 

Gaste: Nanne Veenstra, Re-birth Development aankooppartij van het Offers-pand. De voorzitter 

van wijkberaad Houtwijk heet iedereen van harte welkom. 

 

Nanne Veenstra, Re-birth Development: 

Re-birth heeft als doelstelling het aankopen van oude panden om deze nieuw bestaansrecht te 

geven. Inzake het Offerspand zit e.e.a. als volgt: 

 Het pand zal pas eigendom worden van Re-birth in Q1 2023; 

 Pand zal na aankoop doorverkocht worden aan een ontwikkelaar/ aannemer; 

 Er zullen 2 vluchtwegen worden gerealiseerd. De liftschacht wordt daarvoor opgeofferd; 

 Er worden 24 woningen gerealiseerd van 30 m2 met een geschatte huur van rond de €700,-; 

 Balkons zullen gerealiseerd worden aan de buitenzijde; 

 Verhuur zal verlopen via inschrijving (puntentelling); 

 Gevel is van steen; 

 In een e-mail, ontvangen na de vergadering, werd alsnog gemeld dat er toch geen inpandige 

fietsenstalling aanwezig zal zijn; 

 Plan is opgesteld in samenwerking met een lokale architect. Voor het plan is een omgevings-

vergunning afgegeven. De logistiek voor de bouw is nog niet bepaald; 

 Er is 1 parkeerplek voor deze 24 woningen, er wordt verwacht dat huurders in deze prijsklasse 

eerder gebruik zullen gaan maken van het ov en/of fiets; 

 Plannen zijn gedeeld in openbare Facebookgroep “Bij ons in Loosduinen” (en is openbaar 

gepubliceerd). Hierop is geen enkel bezwaar tegen de plannen ingediend. 

 

Bezwaren leden ROV: 

 Uitstraling van het pand is kil en er is geen rekening gehouden met het straatbeeld van Loos-

duinen: iemand opperde de gedachte om het wapen van Loosduinen op verschillende plekken 

op het pand aan te brengen. 

 Er komen naar alle waarschijnlijkheid 24 fietsen die buiten gestald zullen gaan worden. Er is 

nu al nauwelijks plek, hoe gaat dit worden opgelost? Plaatsen van extra nietjes? 

 Waarom is de CL of wijkberaad Kom Loosduinen niet ingelicht over de plannen? Plannen zijn 

gepubliceerd en er is geen enkel bezwaar ingediend. 

Nanne Veenstra geeft aan de CL mee te zullen nemen in het vervolg van de plannen. 

 

Projectenlijst. 

Deze dient volgens afspraak te worden geüpdate en te worden gedeeld met Hans van 

Gelderen. De MA zal deze met de notulen verspreiden. 
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Vergadering 20 September 2022 

 

Aanwezig: 

W. van Elst, F. Siemers, B. van der Valk, Jan Hofker, Jan Janssen, A. Knoester, W. Bianchi, D. 

Smit, R. Zwarts, 

 

Opening/Mededelingen. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 J. Hofker neemt afscheid, B. van der Valk is zijn opvolger en heeft een extra agendapunt ter 

bespreking 

 Aanpak Zevensprong – is een kwestie van afwachten. 

 Albert Schweizerlaan afgesloten t.b.v. bussluis. Op verzoek van bewoners zijn paaltjes met 

verlichting geplaatst. 

 Betaald parkeren wordt om financiële redenen ingesteld. De achterliggende gedachte inzake 

uitzonderingen: Vroondaal, Leidschenveen, Ypenburg en Wateringse Veld, is onbekend (zie 

coalitieaccoord). 

 

Verslag vorige vergadering 

Het verslag is goedgekeurd met toevoeging van het verzoek van een der aanwezigen om 

voortaan een actie- en besluitenlijst te maken i.p.v. een verslag. 

 

De plannen van Parnassia op terrein Rosenburg 

Zijn goedgekeurd/geen aanvullingen. 

 

 

 

Projectenlijst 

De lijst is besproken en wordt gehandhaafd. 

D. Smit: het Offerspand - Slechts technisch een bouwvergunning afgegeven, de Welstandcom-

missie kijkt esthetisch. Vergunningsaanvragen zijn te lezen voor bewoners, die moeten zelf hun 

bezwaren kenbaar maken. 

 

De inbreng van Wijkberaad BWK 

Het gebiedsproces Nationaal Park Hollandse Duinen (NPHD), loopt vanaf Hoek van Holland 

tot Noordwijk. Natura 2000 maakt hiervan deel uit. De druk op het gebied neemt door woning- 

en recreatiebouw toe. De stadsdeelwethouder, DSO en DSW zijn hierbij betrokken. Het staat 

zelfs in het collegeakkoord. Groot Solleveld, Madestein incl. Ockenburgh behoren ook tot het 

gebied, Kijkduin moet er tevens aan toegevoegd worden. 

J. Hofker geeft een presentatie over BWK-zaken. 
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Besluiten/actie: 

 Breedte fietspaden voldoet niet meer aan het gebruik, zijn te smal -> ongelukken (elektr. step-

jes/fietsen, fietsen met brede banden, etc.) 

 Het verdient meer actie vanuit de wijkberaden in het belang van Loosduinen op het gebied van 

openbare ruimte en verkeer. Wat gebeurt er en wat doen we eraan? CL moet zich laten horen 

en betrokken worden. De samenwerking ROV-CL verbeteren om vooruitgang te boeken. 

 Coalitieakkoord ter inzage distribueren. 

 N.a.v. coalitieakkoord: Input ROV, i.s.m. wijkberaden, teneinde binnen 1 maand een voor-

stel/plan op tafel te leggen om een deel van 10 miljoen voor Openbare Ruimte en Veiligheid 

binnen te halen. 

 

Samenstelling projectgroep ROV 

 

Voorzitter    dhr. W. van Elst 

 

portefeuillehouder ROV, lid DB   dhr. H. van de Muijsenberg 

 

Kraayenstein  lid: dhr. J.H. Janssen 

 plv. lid: dhr. F. Helvenstein 

 

Bohemen, Waldeck en Kijkduin  lid: dhr. J. Hofker 

 plv. lid: dhr. J.H.A. van de Muijsenberg 

 

Nieuw Waldeck  lid: dhr. H. de Valk 

 

Kom Loosduinen  lid: dhr. C. Gaans 

 plv. lid: dhr. B. Bakker 

 

Houtwijk  lid: dhr. R. Meesters 

 

Stadsdeelkantoor Loosduinen   dhr. D. Smit 
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Projectgroep Welzijn en Beheer 

 

De taak van de projectgroep Welzijn en Beheer (WB), één van de twee projectgroepen van de 

Commissie Loosduinen (CL), is het stimuleren en bewaken van alle activiteiten op het gebied 

van welzijn en leefbaarheid binnen het stadsdeel Loosduinen. 

De projectgroep Welzijn en Beheer kwam in 2022 vier maal bijeen. 

 

Vergadering januari is vervallen i.v.m. symposium wonen en Loosduinse debatavond. 

 

Vergadering 15 maart 2022 

 

Haags Steunsysteem: 

Het Haags Steunsysteem (HSS) verbindt professionals, cliënten, ervarings-

deskundigen, mantelzorgers en vrijwilligers van ruim 120 Haagse organisa-

ties, met als doel om Hagenaars met psychische beperkingen te ondersteu-

nen om weer actief deel te nemen aan activiteiten in hun eigen omgeving. 

Het HSS werkt vanuit de visie dat de cliënt ‘in the lead’ moet zijn, en dat op die manier de 

grootste bijdrage aan herstel geleverd wordt. Het HSS faciliteert dat via inclusieve Werktafels, 

waar cliënten met een GGZ-achtergrond actief aan mee kunnen doen, en waar wordt gezocht 

naar een activiteitenaanbod dat het beste paste bij de cliënt. 

Het HSS maakt gebruik van ervaringsdeskundigen en vrijwilligers, die niet alleen het HSS 

kunnen versterken, maar op die manier ook werken aan eigen herstel en participatie. 

Indien nodig gaat het HSS op bezoek bij de hulpvragers thuis, maar er is een groep die toch 

gemist wordt. Mensen die eenzaam zijn worden niet goed bereikt en eenzaamheid is ook iets 

waar niet graag mee naar buiten wordt getreden. HSS heeft ook een signalerende functie en 

probeert in te spelen op repeterende problematiek zoals eenzaamheid. Ervaringsdeskundigen 

worden dan aan de werktafels uitgenodigd. Het HSS organiseert ook een maandelijkse stap-

avond voor deze doelgroep “Chillen in de Steeg” waar kan worden uitgegaan in een omge-

ving met livemuziek, dans en een daghap. Meer informatie kan worden gevonden op de web-

site: www.haagsteunsysteem.nl Besloten is dat Betty van der Zande een stukje met informatie 

zal sturen, dat de wijkberaden kunnen delen op de websites zodat er wellicht nog meer men-

sen worden bereikt die in de doelgroep van het HSS passen. 

 

Huurbuur 

Thom Nierop heeft in 2021 samen met een huisgenoot Huurbuur opgericht met als doel om 

kleine  klussen door wijkbewoners tegen een kleine betaling op te lossen, maar dan vanuit een 

sociaal oogpunt. Er  zijn steeds minder mensen die elkaar helpen en via deze weg kan er laag-

drempelig om hulp worden  gevraagd. Zo kunnen kleine klusjes opgelost worden door een 

handige buurtgenoot. Huurbuur wordt gepromoot via Nextdoor en Hoplr. 

 

  

http://www.haagsteunsysteem.nl/
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Voorzitterschap projectgroep Welzijn en Beheer. 

Er heeft zich geen kandidaat voor het voorzitterschap van WB aangemeld en mevr. van den 

Hoek wordt unaniem herkozen als voorzitter van WB. 

 

Inspiratienota: Alle voorstellen zijn aangenomen en het is nu een raadsbesluit. 

 

100 jaar CL 

24 maart is een bijeenkomst voor de vrijwilligers die zich hebben opgegeven 

voor de werkgroepen 

 

 

 

Vergadering 10 mei 2022 

Gasten: Sportief besteed en WijkZ 

 

Sportief Besteed Groep 

Liette Boersma, Esther Langen en Stefan Pouw zijn te gast bij 

WB en vertellen iets over de werkzaamheden die zij uitvoeren: 

Sportief Besteed Groep is een overkoepelende organisatie met di-

verse werkmaatschappijen. We vormen een dynamisch geheel 

waarin kennisdeling en verbinding voorop staan. Samen met overheden, scholen, verenigin-

gen, bedrijven en maatschappelijke organisaties gaan we uitdagingen aan en realiseren we uit-

eenlopende activiteiten, projecten, campagnes en evenementen. Dé gezonde en actieve samen-

leving realiseren wij graag samen met jou! Wij bedenken concepten die inspireren en aanzet-

ten tot bewegen, verbinden en actie, waarbij plezier, educatie, creativiteit en talentontwikke-

ling voorop staan. Iedere dag zetten wij belangrijke stappen in het bereiken van onze missie. 

Van het schrijven van aanbestedingen en het regelen van financieringen tot het opleiden van 

beweegcoaches en het uitrollen van erkende interventies. In Loosduinen zijn drie werkmaat-

schappijen actief: Loosduinen Beweegt, Sportief Plus en Young Talents. 

 

WijkZ 

Sonnie Yildiz is te gast bij WB en komt kennismaken met de wijkbera-

den.Zij heeft de taken overgenomen van Mariel de Jong. Haar takenpakket: 

- gebiedsgericht werken, 

- leidinggevende functie: jeugd en opbouwwerker. 

WMO-contactpersoon (servicepunten WMO- WCO) is Remko Canters. 

Herstructurering naar andere organisaties is ongewijzigd gebleven.   

Wijkorganisaties kunnen nog wel beroep doen op WIJKZ.  

WIJKZ-heef een jaarlijkse begroting met een strakke financiering, aanbod wordt neergelegd 

(specifiek indienen). Voor aanvullende opdrachten is geen financiële ruimte, het stadsdeel be-

paald of hiervoor extra gelden worden vrijgemaakt of dat er opdrachten zullen verdwijnen. 
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Er is geen reservepot. 

Hoe zit het met zorg voor Oekraïne? Daar is de gemeente verantwoordelijk voor en zal gelden 

hiervoor vrijmaken en wordt het een extra project waarvoor WIJKZ kan worden ingehuurd. 

Nieuwe welzijnsvisie opgesteld (meerjarig plan). Richtlijnenbrief voor komend jaar is ontvan-

gen: i.p.v. 4 terug naar 2 ambities: opgroeien en ontwikkelen en actief samenleven. 

Focus op bepaalde wijken, wijkscans en vanuit stadsdeel komt input. 

 

Stadsdeelkantoor 

Felicia Groenendijk 

Is sinds maart 2022 werkzaam bij het Stadsdeelkantoor Loosduinen en vervult de functie van 

WJP’er: Welzijn Jeugd en Participatie.  Zij zal samen, indien mogelijk, met Majda el Adlouni 

(of wellicht om de beurt) de WB vergaderingen bijwonen namens het stadsdeelkantoor. 

 

 

Vergadering 21 juni 2022 

Gast: Donne Bax, Loosduinse Hof 

 

Loosduinse Hof 

Korte uitleg over de samenstelling van het Loosduinse Hof: 

• 101 appartementen 

• Participatie-restaurant waar ruimte is voor 80 personen 

• Woonkamer met een prettige warme huislijke sfeer 

• Beautysalon 

• Huisarts en of fysiotherapie zullen nog hun intrek ne-

men in de plint 

• Vergaderlocatie verhuren voor 30/40 personen 

Doelstellingen : 

- Ouderen betrekken bij de activiteiten die in het Loosduinse Hof worden georganiseerd om 

eenzaamheid tegen te gaan door bijvoorbeeld samen te eten in de participatie-keuken te-

gen een kleine vergoeding. 

- Mankementen in de woningen aanpakken (drempels aanpassen/verlichting repareren / la-

minaat leggen/klusjes doen ) 

- Ouderen die niet in Loosduinse Hof wonen, betrekken bij activiteiten die plaatsvinden in 

Loosduinse Hof en Wijken in Loosduinen betrekken om te zien wat ouderen nodig hebben 

en hierop te anticiperen. 

- Werk- / leertrajecten aanbieden voor jongeren zoals bijvoorbeeld: - Gastheer/gastvrouw 

- Horecawerkzaamheden in het restaurant 

- Commerciële activiteiten organiseren. Deze activiteiten worden nog in kaart gebracht. 

- Het restaurant is in het weekend open voor commerciële doeleinden. 

Het is de bedoeling dat het Loosduinse Hof een selfsupporting organisatie wordt. Er wordt op 

dit moment gewerkt aan een coalitie die het Loosduinse Hof zal gaan besturen. 
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Vertrek N. van Spronsen 

Nicky van Spronsen vertrekt bij de Commissie Loosduinen en de CL-vergadering van 7 juli 

zal de laatste vergadering zijn die zij zal notuleren. 

Ze bedankt iedereen voor de prettige samenwerking. 

 

100 jaar CL: 

- Ideeën zijn verzameld, werkgroepen zijn geformeerd.  

- Nicky geeft input over de diverse werkgroepen en ideeën. 

- Mathi den Exter en Ronald Sikking gaan contact opnemen met Paula Weeda om het sym-

posium te organiseren 

 

Hitte-protocol 

Verzoek vanuit het stadsdeel om bij een temperatuur boven de 21 graden het hitte-protocol 

van start te laten gaan en ouderen goed in de gaten te gaan houden 

 

Bakfiets  

Er staat in Nieuw Waldeck een bakfiets die gebruikt mag worden voor verschillende doelein-

den. Wellicht een idee om deze in de zomer in te zetten om ijsjes naar ouderen toe te brengen, 

soep in de winter. Deze fiets mag door ieder wijkberaad worden gebruikt.  

Aanvraag loopt via secretariaat wijkberaad Nieuw Waldeck. 

 

ROC - Social work: 

CL-voorzitter Pjer Wijsman zal een brief sturen naar wijkberaden over het aanbieden van sta-

geplekken voor leerlingen ROC. 

 

Rondje wijkorganisaties 

Kraayenstein 

2 juli: Montmartre festival 

Dit is georganiseerd in samenwerking met Houtwijk en Kom Loosduinen. 

 

Nieuw Waldeck  

25 juni: wijkfeest. Er zijn activiteiten voor jong en oud georganiseerd. 

 

Houtwijk  

- 22 juni buitenspeeldag. 

- 13 juli worden er 3 boottochten georganiseerd. 

- ALV: er zijn 2 nieuwe bestuursleden aangetrokken. 

- 29 juni: Waterdag. 

- Er is en aanvraag gedaan om de geldprijs voor de verduurzaming in te kunnen zetten voor 

andere duurzaamheid projecten in Houtwijk. De mogelijkheden worden nu bekeken door 

de gemeente. 
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Stadsdeelkantoor 

- Kijk om je Heen. Kijk om je Heen zijn Kunstwandelingen in de Heemtuin Loosduinen. 

Dit is een initiatief van de kunstkamer Loosduinen in samenwerking met Reakt en stads-

boerderij Pluk. 

- SOC heeft een wijkschouw gedaan door Loosduinen en enkele struikelpunten zijn inmid-

dels aangepakt .Bankje op de Loosduinse uitleg is geplaatst en onthuld door Mustapha el 

Boumeshouli en de voorzitter van het SOC Bob Meerstadt. 

- Wijkagenda Waldeck is bijna klaar. Er zijn 3 bijeenkomsten geweest en de wijkberaden 

hebben actief hieraan deelgenomen. 

- Wingsgebouw: Er zijn 3 voorstellen ingediend voor de bestemming van het pand. Er is ge-

kozen voor het 3e  idee: aktiviteiten op de 1ste  etage en op de begane grond zal een huis-

arts en/of fysio worden gehuisvest. 

- OCW heeft een aanbesteding gemaakt voor de tender valpreventie. Er zal nog worden be-

paald aan welke partner dit zal worden uitbesteedt. 

 

 

Vergadering 13 september 2022 

Gasten: Touria Asahad (Kamers met Aandacht), Bob Meerstadt (SOC) 

 

Stedelijke Ouderen Commissie (SOC) 

 

Bob Meerstadt vertelt over de Stedelijke Ouderen Commissie  

 

- Wordt gesubsidieerd door de gemeente. 

- Geeft gevraagd en ongevraagd advies inzake ouderen aan de gemeente.  

- Positie van senioren signaleren d.m.v. enquêtes; mogelijk om snel interventies te plegen 

en versnippering tegen te gaan 

- Achterban: bejaardenorganisaties, ouderenbond, Anbo 

- Boek “Den - Haag - Seniorvriendelijke- Stad - Toen - En - Nu ” (afgelopen 100 jaar) 

De voorzitter vraagt of SOC bij WB kan aansluiten. Dhr. Meerstadt zal dit bespreken. 

 

Kamers met aandacht 

Touria Asahad geeft een presentatie. Deze is op de CL website geplaatst. 

– Doel: Loosduinen actief informeren over “Kamers met aandacht”. 

- Voor jongeren 18- 23 jaar die begeleiding nodig hebben en niemand hebben om op terug 

te vallen/dakloos dreigen te raken. 

- Toestemming van de gemeente is noodzakelijk i.v.m. hulpverlening. Maatschappelijk in-

gestelde particulieren met koop- /huurwoning (met toestemming van woningcorporatie), 

minimaal 1 jaar, liever 2 jaar, maximaal 5 jaar 

- Toegestane vrijgestelde/onbelaste huurinkomsten <€ 5.700,00 per jaar  
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Mededelingen stadsdeel Felicia Groenendijk 

- Bewonersbrieven Huub Verkade: september Waldeck Toscaninistraat; oktober de KOM 

Mecklenburgplein. Wijkberaden willen van tevoren geïnformeerd worden om mee te den-

ken in de fase dat er gedacht wordt. 

- Druk bezig met wijkagenda KOM Loosduinen /redelijk in gang. Meerwaarde wijk-

agenda’s: meer ideeën ophalen bij bewoners, wijkcoördinator nodig om dit te dragen 

 

100 jaar Commissie Loosduinen 

- Femke Beelo-Planken, Marian van den Hoek en Pjer Wijsman coördineren de uitvoering. 

- Draaiboek voor de week van 2 tot 8 juli 2023 wordt gemaakt. 

- Danielle Spin: organiseren voor alle kinderen en jongeren in Loosduinen. 

 

Rondje bewonersorganisaties 

Houtwijk: 

Organiseert een kunstzinnige middag voor menden met een rugzakje. Postcodeloterij Buurt-

fonds € 5.000,00 i.s.m. Centrum  Sienna voor kunstzinnige therapie 

Nieuw Waldeck: 

Knapt op ontwikkeling loopt niet echt, bestuur = 2 personen. Henk Valk is aan het afronden, 

jongeren werven heeft niets opgeleverd. Advies: plaatsen op Facebook via Frits van Gaans / 

Leo Dobbelsteen / Danielle Spin. (hangjongeren kennen en gekend worden is belangrijk, wil-

len gerichte vragen).  Felicia Groenendijk : JVA (Jeugd Vakantie Activiteiten) & St. Leergeld 

Kraayenstein:  

- 300-jarig bestaan van de Molen 

o gedichten over de molen (Marjolein), Montmartre - en Dickens festival, 

o 100 jaar CL – lied zingen op het Plein 

- WB Kraayenstein: realiseren paviljoen St. Erfgoedpark voor exploitatie kunst en lunches. 

Alle juridische zaken worden nu onderzocht. 

 

 

Vergadering 8 november 2022 

Gasten: Reakt/Parnassia: Marc Tjin. St. Caribbean Angels: Shaline van den Bijtel de Windt & 

Irene Hoekstra,   

  

Out of the box 

Marc Tjin vertelt over de dagbesteding Out of the Box 

Hij is teamleider community bij Reakt en geeft een presentatie die hij naar de CL mailbox zal 

sturen om op de website te publiceren. Reakt is onafhankelijk van de gemeente, net gekaderd 

door Parnassia en werkt niet met medicatie of behandeling, maar met gedrag en maatschappij. 
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De dagbestedingslocaties, waaronder de locatie aan de Platinaweg, zijn herstelwerkplaatsen 

met het doel de GGZ toegankelijk te maken voor iedereen in de wijk. Om de bureaucratie en 

wachtlijsten te vermijden zijn het inlooplocaties. Bij opvallende zaken/problemen neemt hij 

contact op met de bewoner over de wens, de eigen regie, geeft uitleg en handvatten om te 

trachten de situatie te normaliseren. 

  

St. Caribbean Angels 

Shaline heeft de stichting in 2010 opgericht en schrijft projecten voor een halfuur durende 

theatrale voorstelling in Den Haag en Rotterdam waar ze genomineerd was voor Hagenees 

2018. Irene is de voorzitter van de stichting. 

De projecten, voor ouderen en jongeren, raken andere mensen en er ontstaat een interactie. 

Ze volgt alle problemen in het nieuws en schrijft daarop een project: 

- “Criminaliteit aan de voordeur”, 

- “Eenzaamheid” (mensen die niet op vakantie kunnen), 

- “Vergeten kind met Kerst” (nodigen hierbij 135 kinderen uit voor de kerstmaaltijd),  

- “Verlaten Valentijnsdag”. 

Nu is zij bezig met het project “Cybercrime”. 

 

Mededelingen stadsdeel 

- Nieuwe collega: Wanita Adjiembaks. Zij gaat actief WB volgen en sluit aan bij de WB-

vergaderingen. 

- Initiatieven voor sport. 

- Kwetsbare jongeren en sport. 

- Duurzaamheidsregeling: Fatma Kaya uitnodigen voor WB 

- Nieuwe aanhakers zijn  nodig voor Buurtpreventieteams, de ogen en oren van de wijk. 

- Corporaties moeten meer waardering tonen door betrokkenheid bij het communicatieplan 

voor BPT-teams. 

- Gouwe Ouwe binnenkort van start. 

- I.s.m. Popradar senioren aanspreken die een feestje kunnen gebruiken. 

- Doel St. Leergeld: armoedebestrijding onder kinderen van 4 tot18 jaar. Korting op contri-

butie met de Ooievaarspas. Aanmelden bij de Opbouwwerker (hierbij is een inkomens-

toets nodig). 

- JVA (Jeugdvakantie activiteiten). 

- Signalen energiecrisis/kosten: mailen naar Felicia Groenendijk, zonder namen te noemen. 

Dickens festival 17 december: Financiën verdient aandacht. Staedion/Vestia/Haag Wonen 

meedoen? Felicia Groenendijk stuurt hen een mail. 

100 jaar Loosduinen: financiën verdient aandacht, Sam Develing is gevraagd een brommer-

meeting te organiseren i.s.m. Leo van den Dobbelsteen 

Moestuintjes Pluk: Vanuit Pluk is geen goede communicatie geweest naar de ongeveer 20 

hobbytuinders. Hun plan was een gemeenschappelijke tuin inclusief leerbedrijf op te zetten, 

5 november zijn in een bijeenkomst onderling afspraken gemaakt 
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Rondje wijkberaden en stadsdeelkantoor 

Kom Loosduinen: 

Toenemende verkeersdrukte Loosduinse Hoofdstraat en Monsterseweg/Nieuweweg (door 

nieuwbouwwoningen). 

Nieuw Waldeck: Ronald Sikking stopt per 01-01-20232 

Kraayenstein: “Ambiance” in hun wijkgebouw, Steven Stam van Sportief Plus, is van belang 

voor ouderen. Wellicht iets voor de andere wijken?  

Notenbuurt: 

Paula Weeda is door omstandigheden tijdelijk gestopt, maar wil graag op de hoogte blijven. 

 

100 jaar CL 

- Ideeën zijn verzameld, werkgroepen zijn geformeerd.   

- Stadsdeelkantoor Felicia Groenendijk: Na haar contact met de organisatie die bezig is met 

kinderen te laten lezen, hen uitnodigen. 

- Hanneke Besseling (St. Erfgoedpark) uitnodigen. 

- Op verzoek van Marjolein Kool: geen Lopendvoetbaltoernooi voor 8e-groepers van Den 

Haag. Felicia Groenendijk vraagt Marjolein contact met haar op te nemen. 

- Fatma Kaya (Duurzaamheid) uitnodigen voor Uitgenodigd in afwachting op hun moge-

lijkheid 

 

Peter Viallé: door overbelasting van de hulpverleners (huis - en tandartsen, chauffeurs) is geen 

inschrijving mogelijk bij deze, dat is verontrustend voor de nieuwe inwoners van Loosduinen. 

 

 

Samenstelling projectgroep Welzijn en Beheer 

Onafhankelijk opererend voorzitter  mw. M. Griffioen - van den Hoek 

Wijkberaad Kraayenstein   lid: dhr. M. den Exter 

Wijkberaad Nieuw-Waldeck   lid: dhr. R. Sikking 

Wijkberaad Kom Loosduinen   lid: dhr. S. Develing 

  plv. lid: dhr. L. van den Dobbelsteen 

Wijkberaad Bohemen-Waldeck-Kijkduin   lid: dhr. S. Brinkhorst 

Wijkberaad Notenbuurt   lid:  mw. P. Weeda (tijdelijk) 

Wijkberaad Houtwijk   lid: mw. F. Beeloo - Planken 

  plv. lid: mw. mw. Y. Hartman 

Seniorencollectief   lid: dhr. L. Esser * 

Dienst Publiekszaken/stadsdeelkantoor    mw. F. Groenendijk/mw. W. Adjiembaks ** 

   mw. M. el Adlouni * 

Agendaleden: 

mw. A. Frey (CDA) en dhr. B. Meerstads (SOC) 

          *     afgetreden 

          **   toegetreden 



 

Jaarverslag 2022 Commissie Loosduinen   - 44 - 

Financiën 
2020 2021 2022 

Begroting Realisatie Begroting Realisatie Begroting Realisatie 

Vacatiegelden 15.000 8.533 15.000 9.017 15.000 17.012 

Secretariaat 35.000 31.567 35.000 44.079 35.000 31.419 

Vergaderingen 

Projectgroepen 450 250 450 48 3.000 106 

Vergaderingen CL 1.000 723 7.000 622 3.000 1.109 

Notuleren 2.000 499 2.000 0 2.000 0 

Dagelijks Bestuur 1.500 1.386 1.500 1.237 1.500 1.100 

Drukkosten/Porti 150 212 150 36 150 0 

Bankkosten 150 149 150 129 150 131 

Algemeen 300 0 50 0 800 277 

Representatie 500 444 500 2.206 1.000 850 

Kerst / Jaarwisseling 500 375 500 908 500 0 

Website 150 928 400 531 600 538 

Projecten / Public 

Relations 

1.039 1.000 1.039 5.314 1.039 
11.179 

          13.500 

Totaal 57.739 46.067 63.739 64.127 77.239 63.720 

 

Toelichting 

 Vacatiegelden zijn presentiegelden en worden, op grond van een gemeentelijke regeling, toegekend 

aan leden van de Commissie Loosduinen en leden van het Dagelijks Bestuur. Plaatsvervangende 

leden zijn hiervan uitgesloten indien de vaste leden aanwezig zijn. 

 De vergaderkosten van de Commissie Loosduinen en de projectgroepen zijn lager dan begroot, 

enerzijds omdat er vergaderingen zijn uitgevallen en anderzijds doordat de kosten voor de 

vergaderlocaties laag waren. 

 In 2023 is Loosduinen bij Den Haag gevoegd. Toen is ook een adviesorgaan in het leven geroepen, 

nu alom bekend als de Commissie Loosduinen. De gemeente heeft een incidenteel bedrag van 

€ 13.500,00 aan de Commissie Loosduinen toegekend voor het intensiveren van de public relations 

en de voorbereiding van activiteiten voor het 100-jarig bestaan. 



Inkomende post 2022        Bijlage 1. 

 

Datum Afzender Onderwerp 

29-01 Dhr. P. van der Mast Hommerson gokhal 

09-02 Dhr. W. de Hoog Omgevingsvisie Den Haag 

27-01 Dhr. J. van Gaalen Intentieverklaring Loosduinse Hoofdplein 

11-02 Gemeente Den Haag 
Onveilige verkeerssituatie Kijkduinse straat -

Wijndaelerpad 

22-02 Dhr. Goedigeburen Persbericht Posthoorn tegen de komst van de gokhal 

08-03 Mevr. Maaskant Schapenatjesduin, onveilige verkeerssituatie 

18-04 Mw. A. Knoester Afscheid wijkberaadlid H. De Valk 

21-04 Dhr. P. Wijsman Inspreektekst griffie ( Hommerson Gokhal) 

22-04 Dhr. H. Goedegebuure 
Aanbieden van petitie anti-Hommerson Gokhal aan 

raadsleden 

26-04 Dhr. B. Boelhouwe 
Herhalings Offertes voor creëren speld en pr 

materiaal i.v.m. 100 jaar CL 

16-05 Dhr. T. v. Welij Verkeerssituatie Vroondaal 

18-05 Dhr. E. Strick 
Offerte opnames bewoners Loosduinen i.v.m. 100 

jaar feest 

18-05 Dhr. F van Gaans Foto’s leden CL 

23-05 Partij voor de Dieren Bedankbrief vlaggetje 

16-07 Dhr. R. Faems Communicatieplan Cornelie van Zanten 

01-09 Dhr. R. van Kuilenburg Stadsdeeldirecteur Loosduinen 

13-09 Dhr. R. van Kuilenburg Steven Broers - stadsdeeldirecteur Loosduinen 

14-09 E. B. Putriss Ontvangstbevestiging subsidie aanvraag Vroondaal 

11-10 Mevr. A. A. de Graaf Intrekking subsidieaanvraag opr.kosten Vroondaal 

11-10 B&W Den Haag 
ODW Ontvangstbevestiging reactie Koperwerf 28 

(202214859) 

28-10 M.T.M van Heek 

Aanbieding beslissing aanvraag 

omgevingsvergunning voor Koperwerf 28 

ODW238821372485884476 

14-11 Dhr. Maquelin 
Bewoners Loosduinse Hoofdplein vragen aandacht 

voor de situatie beschreven in deze brief 
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Uitgaande post 2022         Bijlage 2. 

 

Datum Afzender Onderwerp 

03-02-2022 CL Brief Hommerson 

29-03-2022 Dhr. P. Wijsman Nieuwe opzet vergaderen projectgroep ROV 

20-04-2022 Dhr. P. Wijsman Afscheidsrede Henk de Valk 

20-04-2022 CL – P. Wijsman Inspreektekst gemeenteraad onderwerp Hommerson 

28-04-2022 Dhr. P. Wijsman Verzetten datum CL vergadering 

28-04-2022 CL Brief college betreffende geloofsbrieven CL leden 

03-05-2022 Dhr. P. Wijsman Indeling werkgroepen voor activiteiten 100 jaar CL 

09-05-2022 Mw. N. van Spronsen 
Invulling lijst van mogelijke activiteiten voor 100 

jaar CL 

10-05-2022 Cl  Aanvraag geld uit subsidiepot opknap Loosduinen 

18-06-2022 Dhr. P. Wijsman 
Ingezonden stuk blaadje huurdersvereniging 

Bellavista 

11-08-2022 CL Brief benoeming nieuwe stadsdirecteur 

20-09-2022 CL Bewoners-wijkorganisaties Vroondaal 

21-09-2022 CL Excuusbrief - Bewoners-wijkorganisaties Vroondaal 

30-09-2022 Cl 
Brief B&W niet verlengen vergunning koperwerf 

ZKD 

17-10-2022 CL Brief B&W geschikte locatie COPD huis Jan 

03-11-2022 Dhr. P. Wijsman 
Invullen formulier aanvraag Haagse penning voor J. 

Hofker 

07-11-2022 CL 
Brief dhr Kuilenburg, directeur Alg. Directeur 

Publiekszaken, budget aanvraag 

22-11-2022 CL 
Brief wethouder Economie betreffende 

veiligheidsplan en nulmeting. 

16-12-2022 CL 
Kerstwens namens DB aan Wijkberaden 

Loosduinen 
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Lijst met afkortingen        Bijlage 3. 

 

Algemeen: 

ADS:  voormalige voetbalclub in Madestein. 

APV:  Algemene Plaatselijk Verordening. 

CL:  Commissie Loosduinen. 

HDS:  Hockeyclub in Madestein. 

Lsd:  stadsdeel Loosduinen. 

SDK:  Stadsdeelkantoor Loosduinen. 

WOB:  Wet Openbaarheid Bestuur 

ZKD:  bedrijventerrein: Zichtenburg, Kerketuinen en Dekkershoek. 

 

Projectgroep ROV 

BOK: Bewoners Overleg Kraayenstein; naam is veranderd in Wijkberaad 

Kraayenstein. 

IHP:  Integraal HuisvestingsPlan voor scholen binnen Den Haag. 

ISH:  International School of The Hague. 

ROV:  projectgroep Ruimtelijke Ordening en Verkeer. 

 

Projectgroep WB 

BO:  Bewoners Organisatie. 

DSB:  Dienst Stadsbeheer. 

DSO:  Dienst Stedelijke Ontwikkeling. 

GK:  Gulden klinker. 

JMO:  Jeugd Maatschappelijke Ondersteuning. 

OCW:  Ministerie van Onderwijs, Cultuur en Welzijn. 

PEP:  Participatie Emancipatie Professionals. Kenniscentrum voor organisaties. 

QR-code: Quick Response. De code werd ontwikkeld om snel decodeerbaar te zijn. 

SZW:  Ministerie van Sociale Zaken en Werkgelegenheid. 

UWV:  Uitvoeringsinstituut Werknemers Verzekering. 

WB:  Projectgroep Welzijn en Beheer 

WMO:  Wet Maatschappelijke Ondersteuning. 
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10 Juni 

Opening festival 

Zingende flat 

Loosduinse Hoofdplein 

24 juni 

Sport-/spelactiviteiten 

op het strand (Zuid 18) 

Boca Grandi 

26 juni 

High tea voor genodigden 

Kas Molenweide 

1 juli 

Festival Montmartre 

Loosduinen 

Molen/Museum/Abdijkerk 

Met een knipoog naar 2023: 

 

   

15 mei t/m 9 juni 

Tentoonstelling 

100 jaar Cie. Loosduinen 

Plaats: Atrium Stadhuis 


